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Zavod za TKŠM Mozirje
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3330  Mozirje
ztksm@siol.net
www.ztksm-mozirje.si

TEČAJ ZA LOKALNE TURISTIČNE 
VODNIKE od 19. januarja do 10. 

februarja 2008 v Mozirju

V Zavodu za TKŠM Mozirje organiziramo usposabljanje za lokalne 
turistične vodnike. Prijave sprejemamo najpozneje do vključno 15. 
januarja 2 0 0 8  na naslov ztksm@ siol.net ali osebno na sedežu 
Zavoda (Šmihelska cesta 2, Mozirje).

Kotizacija za seminar, ki bo trajal 30 ur (ob petkih in sobotah ter 
praktični del izpita v nedeljo, 10. februarja) bo znašala 50 EUR (cena 
je brez DDV) ob minimalni udeležbi vsaj 10 tečajnikov. Tečaj je 
razdeljen na več sklopov: osnove turizma, turistična geografija s 
kartografijo, zgodovina, osnove poslovanja v turizmu ter orga
nizacija in izvedba skupinskih potovanj, etnologija, psihološki vidiki 
skupinskih vodenj, umetnostna zgodovina in arheologija, navodila 
za izdelavo seminarske naloge in predstavitev vodenja na avtobusu 
v sklopu praktičnega dela tečaja.
Vabljeni vsi, ki se želite  usposobiti za turistično voden je  v  
Zgornje Savinjski dolini. Tečaj je  tud i dobra predpriprava za 
pridobitev državne licence za turističnega vodnika. Po Zakonu o 
spodbujanju razvoja turizma (Ur. List RS, št. 2 /2004) morajo 
kandidati za turistične vodnike izpolnjevati naslednja kriterija: 
dokončana najmanj srednješolska izobrazba in znanje najmanj 
enega tujega jezika za stopnjo najmanj srednje strokovne izobrazbe.

TRIO EROIKA V MOZIRJU - 1 5 .  februar 2 0 0 8  ob 20. uri v  novi 
Športni dvorani v Mozirju

Trije izjemni vokalisti, Matjaž Robavs (bariton), Aljaž Farasin (tenor) 
in Metod Žunec (tenor) so klasično izobraženi in brez dvoma tudi po 
strokovno tehnični plati povsem enakovredni pop-opernim pevcem 
slovitega kvarteta II Divo. Premišljena kombinacija talenta, lepote, 
uglajenosti, glasovnih zmožnosti in obdelave večnih uspešnic v pop 
opernem slogu, je zmagovita formula uspeha Eroike, Podarite svoji 
najdražji (najdražjemu) šopek ljubezni in jo/ga peljite na Valentinov 
koncert Eroike v Mozirju.
Vstopnice v predprodaji do 25. januarja 15€, do 14. februarja 
18€, na dan koncerta 20€  lahko kupite na sedežu Z a v o d a  za 
TKŠM Mozirje, Šmihelska 2 (Upravni center Mozirje).

SISTEM OGLAŠEVANJA, OBVEŠČANJA IN USMERJEVALNEGA 
SISTEMA V OBČINI MOZIRJE

V Občini Mozirje je  začel veljati Odlok o oglaševanju, obveščanju in 
usmerjevalnem sistemu. V skladu z Odlokom je  Zavod za TKŠM 
Mozirje prevzel vlogo koncesionarja za urejanje in trženje stalnih in 
začasnih objektov za oglaševanje in obveščanje te r usmerjevalnih 
znakov.

Vsem, ki želite oglaševati v Občini Mozirje, sporočamo: »Vaš naslov 
za predajo plakatov je Zavod za TKŠM Mozirje, Šmihelska cesta 2, 
ztksm@siol.net. Že s 3 .1 .2 0 0 8  je  treba plakate za obstoječe 
oglaševalske table v Mozirju (zelene table z oznako »upravlja 
Zavod« in kozolec pred trgovino Mercator) oddati v Zavodu za 
TKŠM Mozirje, kjer je  na voljo tudi cenik oglaševanja. Po 10. 
januarju bo cenik (s simboličnimi cenami za domača društva) 
dostopen tudi na spletni strani Zavoda: www.ztksm-mozirie.si.«

Za določitev vseh drugih stalnih in začasnih oglaševalskih mest se 
bomo, tud i glede na vaše predloge, dogovarjali z Občino Mozirje 
glede na prometno študijo, k ije  v izdelavi.
Vsa podjetja v Občini Mozirje in drugih krajih Zgornje Savinjske 
doline vabim, da nam na naslov ztksm@siol.net posredujete v pisni 
obliki »svoj interes« za usmerjevalno tablo in želena potencialna 
mesta za usmerjanje obiskovalcev do sedeža vašega podjetja. Tudi 
usmerjevalni sistem v Občini Mozirje bomo namreč vzpostavili na 
novo, in sicer v skladu z veljavnimi predpisi za postavitev in označe
vanje samih usmerjevalnih tabel.
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Namesto

cesarju državi
Pozdravljeni prvič v letu 2008! Se vam zdi, 

da smo v novem letu, ali imate tako kot jaz 
občutek, da se razen koledarjev ni spremeni
lo prav dosti? Že res, da je v božično-novo- 
letnih praznikih veliko simbolike, ki prispeva 
k temu, da številne stvari navzven izgledajo, 
kot da so se začele znova, vsebinskih spre
memb pa je bistveno manj.

No, ena izmed zadev, ki se je s prvim 
januarjem 2008 precej spremenila, je dohod
nina. Pravzaprav gre predvsem za spremen
jen način izpolnjevanja in oddaje napovedi 
za odmero dohodnine, ki se od dosedanjega, 
ko smo morali sami izpolnjevati napoved, 
razlikuje po tem, da bomo davčni zavezanci v 
mesecu marcu na dom prejeli predhodno 
izpolnjeno dohodninsko napoved, ki nam jo 
bo poslala Davčna uprava Republike Slove
nije na podlagi podatkov izplačevalcev naših 
prihodkov. V kolikor se bomo z napovedjo 
strinjali, bo le-ta postala odločba, ki ji bo sledila 
le še izvršitev -  (do)plačilo ali vračilo sredstev 
ali pa nič od tega.

Včasih je veljal rek: »Bogu, kar je božjega, 
cesarju, kar je cesarjevega.« Danes, v sodobni 
družbi, so se razmere nekoliko spremenile.

Cesarja namreč ni več, zato mu ni treba 
plačevati nič, imamo pa državo oziroma 
državni aparat, ki od nas zahteva še več 
prispevkov, da lahko financira vse skupne 
dejavnosti -  od zdravstva, šolstva, kulture in 
nenazadnje tudi politike.

Dohodnina je le eden izmed davkov, ki ga 
je obvezna plačevati večina državljanov, v 
prihodnosti pa se nam obetajo še dodatni 
davki, med drugim davek na nepremičnine. 
Sodeč po tempu, s katerim je potekal popis 
nepremičnin v letu 2007, lahko predvideva
mo, da bo obdelava zbranih podatkov prav 
tako terjala kar nekaj časa, zato prej kot v letu 
2010 omenjeni davek ne bo uzakonjen. Le 
katera vlada bi bila tako nespametna, da bi v 
predvolilnem letu, kot je leto 2008, uvedla 
nove davke in s tem še bolj razjarila volivce, 
ki so že tako ali tako slabe volje zaradi visoke 
inflacije in številnih podražitev?

Leto 2008 bo tako v Sloveniji, po mojem 
mnenju, leto previdnosti in leto brez po
membnejših sprememb, seveda do jesenskih 
volitev, ko bomo dobili nov parlament in novo 
vlado za mandatno obdobje do leta 2012. 
Savinjske novice bodo na naslovnici ponosno 
nosile letnik 40, temu jubileju pa bomo 
posvetili primerno pozornost tudi v javnosti.
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D O H O D N I N A  ZA LETO 2 0 0 7

Informativni izračun dohodnine dobimo na dom
Davčna uprava Republike Slovenije (DURS) bo vsem zavezancem  

za dohodnino poslala informativni izračun dohodnine za leto 2 00 7  
domov. Zato morajo izplačevalci do 31. januarja DURS-u dostaviti 
podatke o dohodkih. Prvi sveženj informativnih izračunov naj bi za
vezancem poslali 31. marca, preplačila pa vrnili do 19. maja 2 00 8 .

VEČINI NE BO TREBA 

STORITI N IČESAR
Prvič sm o p red izpo ln jene do

hodninske obrazce dobili že lani, ko 
je  davčna uprava v dohodninske 
obrazce vpisala naše dohodke za 
leto 2006. Sami smo vnesli le more
b itne  popravke  in o la jšave  te r 
obrazce vrnili. Letos večini zave
zancev ne bo potrebno storiti niče
sar. informativni izračun bo upošte
val tako naše dohodke kot splošno 
olajšavo, prejeli pa ga bomo z na
vadno pošto. Če se bomo s podatki, 
ki sojih vpisali, strinjali, bo veljalo, da 
se informativni izračun po preteku 
roka za ugovor šteje kot dohodnin
ska odločba, kije ni treba vračati na 
davčno upravo.

Prvi sveženj izračunov bodo dav
karji predvidoma oddali na pošto 31. 
marca, preplačila pa bodo vrnili do 
19. maja. Za morebitna doplačila 
bodo zavezanci skupaj z izraču
nom prejeli tudi položnico. Rok za 
plačilo položnice je 5. junij 2008. 
Druga pošiljka izračunov bo na 
pošto oddana predvidoma 9. maja. 
Pri teh bo rok za vračilo  preveč 
plačane dohodnine 30. jun ij, za 
doplačila pa 14. julij 2008.

KAJ PA ČE SE NE BOMO 

STR IN JAL I?
Če se s podatki, vpisanimi na in

fo rm ativn ih  izračunih, ne bom o 
strinjali, bomo lahko ugovarjali. Rok 
za ugovor je  15 dni po vročitvi izra
čuna. Šteje se, d a je  informativni 
izračun dohodnine vročen 20. dan

po datumu, odtisnjenem na poštni 
pošiljki.

D avčna uprava je  za ugovor 
pripravila poseben obrazec, ki pa 
ni obvezen, saj ga zakon o dohodni
ni ne predpisuje. Pripravili so ga, da 
bi zavezancem, ki bodo ugovarjali, 
postopek č im  bolj o la jša li. Na 
obrazcu bodo že navedeni glavni 
ugovorni razlogi, na voljo bo na 
spletnih straneh davčne uprave, 
ugovor pa bo mogoče oddati tudi 
preko sistema e-davki.

Ko bodo preverili podatke, bodo 
izdali dohodninsko odločbo. Zato v 
primeru doplačila zavezanec, ki in
formativnemu izračunu namerava 
ugovarjati, naj ne plačuje priložene 
položnice. Rok za plačilo bo pričel 
teči z novo odločbo. Na davčni up
ravi ne pričakujejo, da bi zavezan
ci, ki bodo morali dohodnino do
plačati, ugovarjali informativnemu 
izračunu zgolj zato, da bi si po
daljšali rok za plačilo obveznosti.

ZAMENJAVA 

VZDRŽEVANIH ČLANOV
Zavezanci, ki želijo spremembe 

pri olajšavi za vzdrževane družinske 
člane, naj izpolnijo vlogo za uveljav
ljanje posebne olajšave za vzdr
ževane družinske člane, ki jo  lahko 
dobijo na davčnih uradih ali jo  na
tisnejo s spletnih strani davčne up
rave. Gre torej za pare, ki si olajšavo 
za vzdrževanje člana med letom 
delijo  ali te pravice m orda med 
letom sploh ne uveljavljajo.

Morda so ob izračunu konec leta

Kdo je dohodnine 2007 oproščen?
Davčna uprava informativnega izračuna dohodnine ne bo poslala tistim 

rezidentom, ki jim  dohodnine ni treba plačati, ker njihovi z dohodnino ob
davčljivi dohodki za leto 2007 ne bodo presegli 2 .800 evrov. Tolikšna je 
namreč splošna olajšava za to dohodninsko leto.

Za upokojence velja enako kot leto pred tem. Dohodnine so oproščeni 
tudi tisti, ki so imeli poleg pokojnine, od katere med letom niso plačevali 
akon tac ije  in n iso u ve ljav lja li posebne o la jšave za vzdrževanega 
družinskega člana, še manj kot 80  evrov dohodkov, od katerih bi bilo sicer 
dohodnino treba plačati. Vsi navedeni torej ne bodo prejeli niti informa
tivnega izračuna.

ugotovili, da bi bilo ugodneje, če bi 
olajšavo uveljavljal drugi partner. 
Mnogo staršev si na koncu leta ola
jšavo  za vzdrževane družinske 
č lane razdeli d rugače kot med 
letom. Rok za oddajo vloge je 31. 
januar 2008. Tudi po tem datumu 
bo možen ugovor glede vzdrževa
nega člana na podlagi prejetega 
informativnega izračuna, vendar 
se bo tako odmera dohodnine zav
lekla vse v september.

KAJ PA ČE IZRAČUNA NE 

BOSTE PREJELI?
Ali bodo vsi zavezanci prejeli in

formativni izračun, je  odvisno tudi 
od tega, ali bodo vsi izplačevalci

poslali podatke. Če zavezanec in
formativnega izračuna ne bi prejel, 
bo m o ra l napoved dohodnine 
vložiti sam in sicer najpozneje do 
30. junija 2008. Obrazec za napo
ved bo mogoče dobiti na vseh dav
čnih uradih in na spletni strani dav
čne uprave. Za napoved pa bodo 
morali sami poskrbeti tudi nerezi- 
denti. Davčna uprava je  zato poz
vala nerezidente in tiste, ki zaposlu
jejo veliko tujih delavcev, naj do kon
ca januarja uredijo rezidentski sta
tus, če zavezanci menijo, da izpol
njujejo merila zanj, saj bodo le tako 
lahko dobili inform ativni izračun 
dohodnine.

Marija Lebar

Ste del plačane dohodnine komu 
namenili?

V skladu s 142. členom zakona o 
dohodnini lahko davčni zavezanec 
rezident zahteva, da se 0,5 odstot
ka dohodnine nam eni za finan 
ciranje splošno koristnih namenov 
in političnih strank ter reprezenta
tivnih sindikatov. Takih, ki šoto stori
li, je  do zdaj komaj okoli petina.

Ena od rubrik davčne napovedi za 
leto 200 6 je bila namenjena tej op
redelitvi, vendar je bila le za zbiran
je podatkov. Odločitev bi bili morali

davčni upravi poslati na za to na
m enjenem  obrazcu  do 31.12.
2007. Če tega niste storili, lahko 
dobite obrazec na spletnih straneh 
ali na davčnih uradih, kjer dobite 
tudi pregled društev in organizacij, 
za katere sredstva lahko namenite. 
Lahko se odločite tudi za več pre
jemnikov, toda seštevek ne more 
biti višji od 0,5 odstotka dohodnine. 
Vendar pa bo vaša odločitev velja
la za dohodnino za leto 2008.

S K U P N O S T  O B Č I N  S L O V E N I J E

Medobčinske solidarnosti 
deležni tudi Nazarčani

Skupnostobčin Slovenije (SOS) je 
dvanajstim najbolj prizadetim obči
nam vseptembrskem neurju razde
lila 394 tisoč evrov zbranih solidar
nostnih sredstev, ki jih je  prispevalo 
44 občin. Med prejemnicami soli
darnostne pomoči je  z nekaj manj 
kot 16 tisoč evri tudi nazorska obči
na.

Za razdelitev zbranega denarja in 
določitev namena porabe je bila im
enovana posebna delovna skupi
na, v kateri je  bil med drugimi tudi 
velenjski župan Srečko Meh. Kot 
rečeno, seje pozivu skupnosti odz
valo 44 občin, še več pa je tistih, ki 
so sporočile, da so sredstva za po

moč prizadetim občinam že prispe
vale. Med darovalkami so bile tudi 
občine, ki so v neurju same utrpele 
manjšo škodo. Delovna skupina je 
pripravila predlog razdelitve na os
novi končnega poročila Vlade RS. 
V skladu z odločitvijo predsedstva 
SOS so se sredstva solidarnostne 
pomoči razdelila občinam, v kater
ih je nastala škoda predstavljala vsaj 
dva odstotka vseh škod, nastalih v 
septem brskem  neurju. D enarje  
namenjen za sanacijo javne infras
trukture kot so vrtci, šole, kulturni in 
zdravstveni domovi, ceste ter osta
lo.

Savinjčan



S V E T  ZA P R E V E N T I V O  IN V Z G O J O  V C E S T N E M  P R O M E T U  ( S P V )  O B Č I N E  L J U B N O

Skrb za varno vožnjo otrok
Pomen zaščite otrok na cesti ne vel

ja samo za avtobusne prevoze, pač 
pa tudi v vsakdanjem življenju, koje 
skrb za varno vožnjo otrok prepušče
na staršem. S praktičnimi problemi 
prevozov in varnostjo šolskih otrok na 
koncu ostanejo praviloma sami: vod
stvo šole, prevozniki otrok in policist, 
ostali velikokrat ostanejo opazoval
ci.

V občini Ljubno, kjer se dnevno vozi 
150 otrok, prevozniki pa opravijo 450 
kilometrov na dan, so na varnost 
izrazito občutljivi, saj se je v preteklos
ti že dogajalo, da starši niso dovolili 
voziti otrok po cestah, na katerih ni bilo 
poskrbljeno za varnost. Čeprav dos
lej izrazitih primerov nesreč ne beležijo, 
z veliko pozornostjo  sprem lja jo

opremljenost vozil, s katerimi se vrši
jo  prevozi šolskih otrok.

V zadnjo akcijo, v kateri so preverja
li ustrezno opremljenost vozil, se je

skupaj s policijo in šolo vključil tudi 
občinski SPV. Vodja varnostnega 
okoliša Boris Mihin je  z zadovo
ljstvom ugotovil, da imajo vsi pre-

Na Ljubnem si vsi pristojni in odgovorni prizadevajo za čim večjo 
varnost šolskih otrok (fo to : E M S )

vozniki ustrezno opremljena vozila za 
varno zimsko vožnjo, kar v praksi 
pomeni, da vozijo predpisano število 
otrok in uporabljajo zimske pnevma
tike. Stega vidika na Ljubnem prob
lemov očitno nimajo, je pa bilo ugo
tovljeno, da bo za zagotovitev opti
malne varnosti pred šolskim poslop
jem potrebno spremeniti prometni 
režim. Gre predvsem za varno izsto
panje otrok izvozil, razlaga ravnatelj 
šole Rajko Pintar ob tem, da so na
jvečji problem ravno najbolj ogrožena 
populacija otroci iz vrtca. Dilemo, 
kako zagotoviti najvišjo stopnjo var
nosti, bodo poskušali rešiti s pomoč
jo medobčinskega prometnega in
špektorja.

Savinjčan

O B Č I N A  R E Č I C A  O B  S AVI NJ I

Sprememba prostorskih načrtov
V četrtek, 27. decembra, je župan občine Rečica 

ob Savinji Vinko Jeraj pripravil sprejem za novinarje. 
Ob delovnem kosilu jim je predstavil delo v prvem 
letu delovanja mlade občine in načrte za prihodnje 
leto.

Jeraj je prepričan, daje delo potekalo zelo plod
no, saj je kljub temu, da se ne morejo pohvaliti z vid
nimi rezultati, pripravljena osnova za prihodnost. 
Izpostavil je delitveno bilanco z občino Mozirje, ki so 
jo kljub nekaterim črnogledim napovedim izpeljali z 
modrostjo in preudarnostjo tako mozirske kot 
rečiške strani.

V drugi polovici leta so pričeli delovati kot samos
tojna občina z lastnim financiranjem. Od projektov, 
kijih niso uspeli realizirati, je župan izpostavil cesto 
na Pobrežje. Ta projekt je v pripravi, prihodnje leto 
bo na vrsti še pobreška cesta. Dotaknil seje tudi 
»rečiške črne točke« - gospodarskega poslopja ob

križišču ceste na Rečico, in ob tem poudaril, da ta 
neposredno ne ogroža varnosti prometa, obenem 
pa leži na zasebnem zemljišču. To posledično 
pomeni, da rečiška občina pri odstranjevanju ruše
vin, ki kvarijo ugled same okolice, žal nima pristo
jnosti. Županje omenil tudi poplave v septembru, ki 
so v rečiški občini po ocenah komisije povzročile 
več kot milijon evrov škode, obenem pa poudaril, 
da sredstva, ki naj bi jih namenila država iz različnih 
virov, žal počasi pritekajo v občinski proračun.

Ob zaključku je predstavil dela v prihodnjem letu. 
Med prednostne naloge, kijih bodo realizirali vobči- 
ni Rečica, vsekakor sodi sprememba prostorskih 
načrtov, s katerimi bodo pridobili zazidljive parcele 
tako za individualno gradnjo kot za obrtno cono. 
Med večjimi projekti je tudi ureditev kanalizacije 
Varpolje-Nizka-Spodnja Rečica.

Marija Sukalo

O B Č I N A  M O Z I R J E

Denar za reciško 
kanalizacijo

Služba Vlade Republike Slovenije,za lokalno 
sam oupravo in regionalno politiko je  izdala 
odločbo o dodelitvi denarja za skupino projektov 
za odvajanje in čiščenje komunalnih odpadkovter 
varovanje vodnih virov na povodju Savinje. V pro
jekt je vključenih 12 občin, vrednostvseh projektov 
pa je dobrih 30 milijonov evrov. Od tega bodo do
brih 8 milijonov prejeli iz kohezijskega sklada.

Gre za prvo odločbo za črpanje denarja iz kohez
ijskega sklada v programskem obdobju 2007- 
2013. V skupino projektov, ki naj bi doprinesli k iz
boljšanju zdravja in življenjskega standarda ljudi 
ter bivalnega okolja, je vključena tudi Občina Mozir
je in sicer za kanalizacijo v Varpoijah. Župan Ivan 
Suhoveršnik pojasnjuje, da so se na razpis prijavili 
še v času skupne občine, za samo mozirsko obči
no pa Suhoveršnik računa, da bodo uspešni pri 
pridobivanju sredstev za čistilno napravo. Z ures
ničitvijo vseh projektov, ki naj bi bili končani do leta 
2010, bodo precej bolj zaščitili vodne vire, ki so os
nova za razvoj in konkurenčno prednost turizma 
ter kmetijstva.

V vladni službi, ki jo  vodi minister dr. Ivan Žagar, 
poudarjajo, da želi naša država z operativnim pro
gramom razvoja okoljske in prometne infrastruk
ture za programsko obdobje 2007 do 2013, kije 
vreden milijardo 635 milijonov evrov in je  osnova 
za črpanje iz kohezijskega sklada, zagotoviti ust
rezno infrastrukturo na področju okolja in prome
ta. To pa je povezano s spodbujanjem gospodar
skega razvoja ter ustvarjanjem delovnih mest in v 
enaki meri tudi trajnostnega razvoja ter zagotavl
janja visokega standarda življenja v Sloveniji.

Savinjčan

0
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S A N D I  K O R E N ,  NAJ  O B Č A N  O B Č I N E  M O Z I R J E

Svoj glas bi namenil 
Alenki Brezovnik

(fo to : B en jam in  K an jir)
V mozirski občini je največ glasov 

bralcev prejel domači župnik Sandi 
Koren. Slednjije bral novo mašojulija 
leta 1997, nato pa nastopil službo 
kaplana všentjurju. Štiri leta kasneje 
je  bil nastavljen za župnika župnij 
Bočne in Šmartno ob Dreti, že po de
setih dneh pa ga je škof premestil v 
Mozirje, kamor je prišel avgusta leta 
2001. Odtlej skrbi za gospodarstvo 
in pastoralo župljanov dveh župnij, 
Mozirje teršmihel nad Mozirjem.

Delo mu ni v breme, saj mu je v po
moč trdna vera, ki se je  oklepa na 
vsakem koraku. »Po pravici povem, 
da sem zelo presenečen,« so bile prve 
besede, ko smo mu sporočili, daje bil 
izbran za naj občana mozirske obči
ne. Glasovanja namreč ni spremljal,

razveselil pa seje dejslva, daje bila 
po številu glasov tik za njim Alenka 
Brezovnik. Verjame, da so njuni glas
ovi skupno potrdilo dobrega dela na 
župniji. Če bi sam glasoval, bi svoj 
glas prav gotovo namenil ravno Alen
ki, ki ogromno svojega časa namen
ja Karitasu in s tem služenju drugim.

Sandi Koren je bil vedno odprt za 
ideje drugih in za njihov razvoj. Ko pa 
je ideja dozorela in prišel pravi čas, je 
bila ustanovljena nova skupina. Med 
drugimi sedaj v župniji delujejo misi
jonska, biblična, zakonska, mladins
ka ter še nekatere druge skupine. Naj
večje področje delaje delo z mladimi, 
idealen način pristopa do njih pa je 
skavtsfvo. Korenje že več kot 15 let 
skavtski voditelj, zatoje skupaj z Bar
baro Simonič tudi v Mozirju ustanovil 
steg. Med zadnjimi projekti je bila us
tanovitev katoliškega športnega 
društva. Ob tem seveda ne pozablja 
na gospodarsko plat župnikovanja, 
ravno sedaj je v obnovi več oltarjev.

Idej za prihodnost mozirskemu 
župniku ne manjka. Sam pravi, da so 
nekatere ljudem manj priljubljene, pa 
vendarle potrebne. V duhu sodelovan
ja z laiki bo tudi v prihodnje uresni
čeval zastavljene cilje, izbor za naj 
občana pa mu daje vedeti, da so 
dobro zastavljeni.

Benjamin Kanjir

O L G A  K L E M Š E ,  NAJ  O B Č A N K A  O B Č I N E  N A Z AR J E

Preudarnost, vztrajnost 
in tolerantnost

(fo to : M a rija  S uka lo )

Življenjska zgodba nazorske naj 
občanke v letu 2007, Olge Klemše, ki 
jo v Zgornji Savinjski dolini in izven nje 
poznajo kot ravnateljico Glasbene 
šole Nazarje, je še en dokaz več, da 
lahko človek doseže vse, kar si zastavi 
za cilj, če si to le dovolj močno želi in 
seje sposoben na to stvarosredotoči- 
ti.

»Imenovanje je zame čast in odgov
ornost. V tem norem času, ko neneh
no hitimo in nimamo časa niti drug za 
drugega, sem prav vesela, da so si 
ljudje vzeli toliko časa zame in izpoln
ili glasovnico,« z nasmeškom na ustih 
ugotavlja Olga Klemše, kot da ji ni pov
sem jasno, kje tiči razlog za to, da so 
jo  občani Nazarij izbrali za svojo. Ver

jetno je temu botrovalo dejstvo, daje 
vedno znala in tudi danes zna ravnati 
z ljudmi, posebno z otroci. Njen odnos 
temelji na spoštovanju in zaupanju, 
njene vrline, po katerih še posebej izs
topa, pa so preudarnost, vztrajnost 
in tolerantnost.

To, da je imela vedno ob sebi prave 
ljudi, kot pravi sama, je prednost, da 
delo z učenci v glasbeni šoli poteka 
nemoteno. V njeno delo je vedno ver
jela tudi njena družina in ji stala ob stra
ni. »Če drugim ljudem želiš dobro, tudi 
sam privlačiš dobre ljudi, in biti ob 
pravem času na pravem mestu je le 
končni efekt nepopustljivega sleden
ja cilju, ne da bi ob tem delal škodo 
drugim,« je  prepričana Klemšetova. 
Dejstvo, da si skoraj ni mogoče za
misliti številnih kulturnih prireditev po 
dolini brez nastopov učencev Glas
bene šole Nazarje, in da ni kraja, kjer 
ne bi bili nagrajeni z gromkim aplav
zom, njeno trditev samo še podkrepi.

Klemšetova vodenja Glasbene šole 
Nazarje ne jemlje kot poklic, ampak 
kot poslanstvo  in prav zato je 
izobraževalna organizacija, ki jo  vodi, 
v desetletju in pol samostojnega 
delovanja zrasla v glasbeno ter kul
turno središče Zgornje Savinjske do
line.

Marija Sukalo

J A N K O  P R I S L A N ,  NAJ  O B Č A N  O B Č I N E  R E Č I C A  O B  SAVI NJ I

Odgovorni, da delo predamo našim zanamcem

(fo to : M a rija  S u ka lo )

Naj občan v rečiški občini je letos 
postal Janko Prislan iz Šentjanža.

Človek, ki se pri svojem delu srečuje 
predvsem s proizvodnjo mleka in 
govedorejo, je že od svojega sed
mega leta okužen z gasilstvom. Pred 
tremi leti so ga člani Konjerejskega 
društva Zgornjesavinjske doline izvo
lili tudi na čelo njihove organizacije. 
Prav prostovoljstvo je  bilo tisto, kije 
spodbudilo odločitev številnih ob
čanov občine Rečica ob Savinji, da so 
Prislanu, ki rad raztegne tudi meh 
harmonike in zapoje, zaupali svoj 
glas.

»Rasel sem v gasilski družini in 
samoumevno je  bilo, da bom šel po 
očetovih stopinjah. Tako sem se že 
kot sedemletni deček spoznaval z 
delom v domačem društvu. Danes 
pa se mi zdi, da smo moralno odgov

orni našim prednikom, da nadalju
jemo njihovo delo in ga predamo 
našim zanamcem,« pravi Šentjan- 
žan, zavedajoč se dejstva, da na 
tem temelji tako delo v gasilstvu kot 
v konjerejskem društvu. Prav tako 
je prepričan, da moraš biti pri svo
jem delu pošten in enak do vseh lju
di, ne glede na njihov gmotni položaj.

Ljubezen do gasilstva so v njegovih 
rosnih letih s pridom izkoristili takratni 
vodilni možje v Prostovoljnem gasil
skem društvu Grušovlje in Janka po
slali na različna izobraževanja. Z leti 
so prihajale izkušnje, odgovorne nal
oge v društvu in številna izobraže
vanja. Danes je  Prislan državni sod
nik za gasilsko športne discipline in 
častnik druge stopnje, ki predseduje

društvu ter pogosto sprejema smele 
odločitve, ki povezujejo krajane tudi 
na kulturnem področju. Mednje vseka
kor sodi srečanje ansamblov sredi ju
nija in ocenjevanje suhih mesnin.

Janko Prislan svoj prosti časa na
menja tudi delu konjerejskega društ
va. Kljub dejstvu, da je edini konjenik 
brez svojega grivastega lepotca in 
izkušenj pri jahanju, kot v šali rad 
doda, to za njegovo delo ni ovira. 
Dokazal seje kot odličen organizator, 
saj seje v njegovem triletnem man
datu članstvo precej povečalo. Njego
va ideja, da se drušlvo decentralizira 
in da za delo poskrbijo poverjeniki po 
dolini, je, kot kaže, padla na plodna 
tla.

Marija Šukalo
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VIKI  K O S E C ,  NAJ  O B Č A N  O B Č I N E  LUČE

Z božjo pomočjo so se sanje uresničile

(fo to : F ra n jo  A te lš e k )

Prišel, videl, zmagal, bi lahko naslo
vili rezultat akcije za izbor naj občana 
občine Luče 2007. A tokrat vendarle 
negre za zmagov poenostavljenem 
besednjaku, kot smo ga vajeni s šport
nih prizorišč. To pot je zmagala želja 
po novem, drugačnem, svežem vetru 
v očitno duhovno žejnih srcih tistih, ki 
so glasovali za novega lučkega duš
nega pastirja, Vikija Košca.

Duhovnik, kije imel novo mašo pred 
slabega pol leta, je namreč s svojim 
prihodom v Luče dodobra poživil in 
prevetril dogajanje v tamkajšnji žup
niji. Katehet iz spodnjega dela Savin
jske doline, točneje iz župnije Gomil- 
sko, je že kot študent na pastoraini 
praksi vzadnjih letnikih študija teolog
ije pomagal v Lučah. Kot sam pravi, 
je že ob prvem prihodu v to župnijo 
začutil nekakšen notranji mir in spo
ročilo, da je to izvoljeni kraj, v katerem 
bo vršil poslanstvo duhovnika, ki mu 
je bilo po božjem načrtu pozneje tudi 
dejansko zaupano.

Pot do duhovniškega poklica pa 
Košcu ni bila posuta z rožicami, vmes 
je bilo tudi trnje in preizkušnje. Kljub 
skriti želji v najstniških letih, da bi post
al duhovnik, se je  zaradi premalo 
samozavesti, težav pri učenju in stra

hu pred neuspehom ta želja zdela 
povsem neuresničljiva. Življenjska pot 
gaje popeljala celo v povsem naspro
tno smer, stran od Kristusovega nau
ka. Vendar mu new age v mladostni
ških letih, ko seje ukvarjal stem nači
nom duhovnosti, ni prinesel notran
jega miru in sreče, v sebi je še vedno 
čutil praznino in strah. In vteh trenut
kih tesnobe ga je -  kot sam pravi - 
dobesedno poklical Jezus Kristus in 
mu pokazal drugačno, bolj osreču
jočo pot, ki gaje skozi neizmerno za
upanje v božjo previdnost pripeljala 
do duhovniškega poklica.

V tej vlogi sedaj uresničuje božji 
načrt med ljudmi v Lučah. Skozi evan
gelij poskuša v navezi s primeri iz vsak
danjega življenja na čim bolj razumen 
način predstaviti krščanski nauk lju
dem, ki jim  po njegovem trdnem pre

pričanju veliko pomenijo drobne 
vsakdanje stvari, ki polnijo dušo 
posameznika.

Morda je uspeh njegovega, sicer 
kratkega poslanstva v lučki župniji 
prav v njegovi odprtosti. Lučki naj 
občan je namreč kot odprta knjiga, 
vsem dostopen, vsakemu na razpo
lago. Brez dvoma je prav pristnost in 
dostopnost m ladega dušnega 
pastirja v Lučah največji vzrok za pra
vo renesanso na duhovno pastoral
nem področju v kraju, kije bil očitno 
žejen tovrstnih sprememb. Z Vikijem 
Koscem so z njegovo poštenostjo, pr
ijaznostjo, komunikativnostjo in opti
mizmom -  kot so zapisali v svojih 
obrazložitvah krajani Luč, ki so zanj 
glasovali - očitno dobili pravega člove
ka, ki jim  bo znal in hotel prisluhniti.

Franjo Atelšek

LOJZE T E R N A R ,  NAJ  O B Č A N  O B Č I N E  G O R N J I  GRAD

Določen za sredino

(fo to : E M S )

Po čem se župnik iz Nove Štifte raz
likuje od drugih ljudi in v čem je njego
va karizma, se velja vprašati, da so 
mu ljudje že tretjič zapored namenili 
naslov naj občana občine Gornji 
Grad? Menda ne zato, ker je Lojze Ter
när prijazen človek iz Prekmurja, do
ber sosed in prijazen do vseh ljudi. Saj

takih je  precej in vendar ostajajo 
neopaženi. Vzroke njegove priljublje
nosti tudi ne gre iskati v zamenjanih 
oknih v starem novoštiftnem žup
nišču. Marsikdoje postoril kaj primer
ljivega, vendar so ostali ljudje ravn
odušni. Kaj torej zaznamuje že kar 
znamenitega župnika, da je tako 
priljubljen ne samo med navadnimi 
ljudmi, saj žanje simpatije tudi med 
vodilnimi možmi celjske škofije. More
biti še najmanj med lastnimi kolegi.

Ternarjev motoje stati v sredini, kjer 
življenje terja najbolj izbrušene smo
tre in povsem jasne odgovornosti. 
Duhovnik z dušo mora biti povezan z 
ljudmi, morebiti vteh nekoliko nena
vadnih časih celo bolj kot kadarkoli 
prej. Sredina je privlačna, sajje obsija
na z žarometi in obenem vrtinčasto 
nevarna. Ternar se zaveda nevarnosti

vrtincev, zato življenje zajema z izkuš
njo pozitivizma, ki tudi vtrenutkih krize 
pušča vsem odprta vrata. Župnik iz 
Nove Štifte je v resnici nenavaden 
človek, ki dolžnosti sprejema kot 
izzive in priložnosti kot obveznosti. 
Kako si sicer razlagati njegovo razpo
tegnjenost skoraj po celotnem zgorn
jem delu Zgornje Savinjske doline. 
Župnik v Novi Štifti, župnijski uprav
itelj v Lučah ter župnijski soupravitelj 
v Solčavi. Po logiki in pameti preveč 
za enega samega človeka, vendar ne 
za trmastega dušnega pastirja, ki je 
vsaj toliko kot to, postal strokovnjak 
za finančno in strokovno zahtevne 
obnove cerkvenih objektov.

Ternarje človek, ki bo spoznan tako 
po dejanjih kot besedah. Usklajevati 
oboje v enem je danost, pred katero 
se spoštljivo odkrivajo preprosti in

posvečeni. Ljudem so blizu drobne 
zadeve, zato sije potrebno vsak dan 
znova prizadevati, da te življenje ne 
potisne v mrtev rokav. Človek živi med 
življenjem in smrtjo, upanjem in 
brezupom. Zato je vedno pri roki star
ozavezna Jobova knjiga, v kateri išče 
in najde izhode iz labirintov povsem 
človeških spraševanj in dvomov.

Ternarje tekač na dolge proge, zato 
trka vztrajno in tako dolgo, da se 
odprejo še tako trdno zapahnjena 
vrata. Prekmurska sveta preproščina 
sredi zgornjesavinjske robatosti je 
njegova velika prednost. Krivično bi 
mu bilo pripisati, da se tega ne zave
da, zato premika ljudi in stvari po 
milimetrih, trdno prepričan, daje čutiti 
potrebe ljudi enako kot uživati najviš
jo  milost.

Savinjčan

BORZA PONUDB IN POVPRAŠEVANJA
Borza je oblika mednarodnih poslovnih priložnosti malih in 

srednje velikih podjetij na trgu Evropske unije, centralne in 
vzhodne Evrope ter mediteranskih držav. Omogoča vam, da 
preko široke mreže Euro Info Centrov (EIC) sklenete finančno, 
tehnično ali prodajno mednarodno poslovno sodelovanje. 

EIC Maribor (Dijana Bestijanić), tel: 02 /  3 3 3  13 07, faks: 02 /  333  13 09, 
e-pošta: diiana.bestiionic<amrq.$i, http : / /Qis.mra.9i

INFO  CENTRE

EIC-dec-95: Italijansko podjetje, 
specializirano na področju proiz
vodnje avtomatskih stiskalnic za

izdelavo keramičnih ploščic in ploš
čic iz marmorja, išče tržne posred
nike.

EIC-dec-96: Poljsko podjetje, spe
cializirano na področju proizvodnje 
sistemov za električne inštalacije, išče 
tržne posrednike in partnerje za 
sodelovanje na področju raziskav in 
tehnološkega razvoja.

EIC-dec-101: Bolgarsko podjetje, 
specializirano na področju proda
je  vrtnarske opreme in strojev, 
gozdarske opreme ter kmetijskih 
strojev, išče distributerje in agente.

EIC-dec-102: Češki proizvajalec 
plastičnih oken, vrat in zimskih vr
tov išče tržne posrednike.

EIC-dec-109: Vodiln i španski 
proizvajalec lesenih vrat išče tržne 
posrednike.

EIC-dec-106: Bolgarsko podje
tje, specializirano na področju pro
izvodnje opreme za ribolov in lov, 
išče tržne posrednike (agente, 
predstavnike, distributerje).
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P R I M O Ž  PIKL,  N A J  O B Č A N  O B Č I N E  L J U B N O

Med elito smučarskih skakalcev

(fo to : E M S )

Smučarski skoki so disciplina, ki jo 
zmorejo le fizično najbolje priprav

ljeni, najpogumnejši in adrenalina 
polni športniki. Zelo uspešen med 
njimije nedvomno letošnji naj občan 
občine Ljubno, reprezentant Pri
mož Piki.

»Piko«, kot ga kličejo prijatelji, ima 
za sabo nadvse uspešno leto, še 
posebej nam ostaja v spominu njego
va poletna sezona, koje  bil na ska
kalnih napravah, pokritih s plastiko, 
tako v Sloveniji kot izven nje praktič
no nepremagljiv. Spomnimo se njego

vih nastopov v celinskem pokalu, kjer 
se je kar trikrat povzpel na najvišjo 
stopničko, njegov skupni rezultat pa 
je Sloveniji prinesel še dodatno kvoto 
tekmovalca na tekmah svetovnega 
pokala. Kljub manjšemu padcu for
me na začetku zimske sezone je Pri
mož še vedno nepogrešljivi član slov
enske izbrane vrste, kar do sedaj ni us
pelo še nobenemu od Zgornjesavin- 
jčanov.

Njegove uspehe, s katerimi je vse

kakor povezana prom ocija kraja 
Ljubno ob Savinji in občine, pa seve
da znajo ceniti tudi njegovi občani, 
ki so ga tako izbrali za naj občana 
leta. Primož Piki, ki se z reprezent
anco trenutno mudi na novoletni 
turneji, je  izredno vesel laskavega 
naslova in se najlepše zahvaljuje 
vsem  občankam  ter občanom  
občine Ljubno za oddane glasove 
in zaupanje.

Franjo Pukart

A L E K S A N D E R  OŠEP,  N A J  O B Č A N  O B Č I N E  S O L Č A V A

Na kmetiji sem se rodil, na kmetiji 
bom tudi ostal

Vedno je pripravljen pomagati in 
priskočiti na pomoč,je dober mehan
ik, nudi pomoč pri delu, dobro se ra
zume z občani, poštenjak, super 
sosed in sploh »kul« dečko je izbranec 
za naj občana občine Solčava 2007. 
Vse te pozitivne osebnostne lastnosti 
in še katera bi se našla, so Solčavani 
v tokratnem glasovanju za njihovega 
naj občana namenili Aleksandru Oš- 
epu ali bolj vsakdanje, Sandiju Ošepu 
iz Podolševe.

Kdo je pravzapravfant, kije s svoji
mi 27 leti v svojem kraju tako priljub
ljen, cenjen in spoštovan? Že prvi kon
takt z njegovimi prijatelji, med kateri
mi je bil tudi izbranec, je bil v slogu

besed, zapisanih v prvih vrsticah. Top
lina, umirjenost in pozitivna energija, 
ki jo  izžareva Sandi, človeka že s 
prvim stiskom rok kar nekako prev
zame.

Fantu, ki je »gor zrasel« v družini s 
starši in dvema sestrama na viso
kogorski Štiftarjevi kmetiji v Podol
ševi, je bila skromnost in delavnost 
položena v zibelko. Poklic mehani
ka, za katerega seje izučil v Celju, je 
njegova velika ljubezen, ki mu vsa
kodnevno nudi nove izzive ter pri
ložnost za nova spoznanja na tem 
področju in nove stike z ljudmi. Za
poslen kot serviser kmetijske meh
anizacije pri svojem prijate lju je

zaradi narave dela veliko zdoma, 
vendar mu - kot je sam v pogovoru 
velikokrat pripomnil -  dom veliko 
pomeni. »Kmetija in delo na njej mi 
je v veselje, zato je ne bom zapustil,« 
pravi in v isti sapi dodaja: »Rodil sem 
se na njej in ostal bom na njej.«

Politika ga ne zanima, pa vendar 
kritično gleda na odnos le-te do kme
tovanja in ohranjanja življenja na 
podeželju. Vesel je, če lahko komu 
priskoči na pomoč, saj ga to najbolj 
osrečuje. Za kakšne hobije ob obilici 
dela nima časa, vedno pa si ga najde 
za klepets prijatelji.

Kot pravi, si bo ob svojem času vzel 
čas tudi za družino ... z otroki. Do

(fo to : F ra n jo  A te lš e k )

družinskih vrednot, topline domače
ga ognjišča in pozitivnega ter pošten
ega odnosa do vseh ljudi čuti nam
reč neizmerno spoštovanje, kar je 
moč razbrati iz vsakega njegovega 
razmišljanja. Verjetno je tudi v tem 
delček skrivnosti in eden od temeljev 
njegove priljubljenosti med Solčavani.

Franjo Atelšek

Z A V O D  ZA G O Z D O V E  S L O V E N I J E

Zaživel je študijski krožek Črni graben
Zavod za gozdove Slovenije je tretji 

decem brski petek p ripravil prvo 
srečanje študijskega krožka Črni 
graben. Udeležencem srečanja je 
v nazorskem domu kulture delova
nje neformalne oblike druženja, ki 
seje razvila na Švedskem, predsta
vil mentor Damjan Jevšnik.

Pri tem je poudaril, d a je  to način 
učenja odraslih ljudi, ki je  najbližje 
vsakdanjemu življenju. Z njim želijo 
dosegati tra jnostni, sonaravni in 
vsestranski razvoj. Okvirna tema, o 
kateri naj bi skozi deset dvournih 
srečanj spregovorili, bo zadrževa
nje hitrih odtokov in preprečevanje 
poplav na pritokih Drete.

Udeleženci študijskega krožka bodo na srečanjih spregovorili o 
zadrževanju hitrih odtokov in preprečevanju poplav na pritokih Drete

(fo to : M a r ija  S u k a lo )

Zato bodo na prihodnje sestanke 
medse povabili strokovnjake s po
dročja vodotokov, ki bodo spregov
orili o m orebitnih rešitvah, člani 
krožka pa bodo poskusili poiskati 
potencialne vire financiranja in na 
konkretnih problemih iskali rešitve 
te r p ris luh n ili p redavanjem  na 
omenjeno temo. Seveda bodo pri 
delu krožka tudi udeleženci aktivno 
sodelovali in posredovali svoje ide
je, mentorjih bo pri tem le usmerjal 
te r pomagal, da se te realizirajo. 
Jevšnikje prepričan, da bodo s svo
jim  druženjem vzbudili zanimanje 
tudi drugih ljudi, da se jim  priključijo.

Marija Sukalo



O B Č I N A  G O R N J I  G R AD

Svetniki in nadzorniki proti občinski upravi

Predsednica NO Manca Žerovnik, 
ki je  zamenjala Danila Firšta, ki je 
položaj zapustil iz osebnih razlogov, 
je dejala, da so že v začetku pretek
lega leta občinski upravi povedali, 
katere dokumente želijo videti. De
jansko se ni zgodilo nič, zato tudi ni 
bil opravljen polletni nadzor. »NO za 
polletni nadzor ni prejel nobenega 
gradiva, dodatno je na nerealizac- 
ijo vplivalo ponovno konstituiranje 
NO. Glede na revizijsko poročilo 
stvari niso rožnate, vendar so vse 
naše pripombe zvenele v prazno. 
Nič se ni zgodilo, preveč je  vpraš
anj brez odgovorov,« je  bila kratka 
in jedrnata Žerovnikova. Občinske 
nadzornice pričakujejo, da se bo 
uprava odzvala do januarske seje 
občinskega sveta, predvsem pa 
želijo, da odgovorni pripravijo in pis
no pojasnijo vse primere, pri kater
ih revizorka ugotavlja kršitve in zato 
zahteva okrepitev notranjih kontrol. 
Ker gre za ravnanja v letu 2006, NO 
pričakuje, da bo občinska uprava

pojasnila, kako seje poslovalo v lan
skem letu.

Občinski upravi je  tudi naloženo, 
da uskladi in poroča o dejanskem 
stenju potencialnih obveznosti za 
poroštvo Atrij in kako okrepiti oziro
ma vzpostaviti sistematizacijo del in 
nalog ter odgovornost zaposlenih 
v o bč insk i uprav i. NO nada lje  
pričakuje, da se pripravi tudi poroči
lo o realizaciji proračuna 2007 ter 
ob tem nedvoumno navede, koliko 
neplačanih obveznosti bo pren
esenih v letošnje leto in kakšen je 
scenarij odplačevanja oziroma re
ševanja poroštva Probanki.

Od župana Stanka Ogradijo, kije  
o b je ktivno  odgovoren  za delo  
občinske uprave, smo na vprašan
je, zakaj NO ni dobival zahtevanih 
dokumentov, in kaj zavrnitev reba
lansa ob prelomu leta pomeni za 
izvajanje proračuna, sm o dobili 
precej splošen odgovor. Njegova 
želja je, da se s strani Občine zadeve 
pojasnijo in nejasnosti uskladijo,

zato bo predlagal skupen sestanek 
NO in občinske uprave. Do nadaljn
jega se bo financiranje izvajalo na 
podlagi lanskoletnega proračuna,

vse obveznosti, tako Ogradi, pa se 
bodo prenesle v tekoče proračun
sko leto.

Savinjčan

V zgornjesavinjskem časopisu smo že večkrat pisali o ne ravno 
vzornih odnosih med občinsko upravo in svetniki ter člani občinske
ga nadzornega odbora (NO). V tej občini problemov očitno na man
jka, dokončno pa je sodu zbila dno zadnja seja občinskega sveta, na 
kateri je  članica NO Ana Kaker od uprave odločno zahtevala, da svet
nikom razdeli zapisnik o delovanju NO v preteklem letu in obravna
vanem revizijskem poročilu. Posledično so svetniki tudi zavrnili pred
log rebalansa za preteklo leto.

V prazničnih dneh pred novim letom 
so mnogi ljudje z veseljem odpirali 
vrata gasilcem in s plačilom članarine 
izrazili podporo njihovi prostovoljni 
dejavnosti. Žal nimajo vsi takšnih na
vad. Ne samo da je nekaterim malo 
m ar za njihovo prip rav ljenost 
priskočiti ljudem v nesreči na pomoč, 
saj so zgornjesavinjski gasilci prav v 
teh dneh imeli dela z večjim požarom 
in reševanjem ponesrečenca v pro
metni nesreči, nekateri posamezniki 
celo sami povzročajo škodo z namer
no podtaknjenim požarom.

Kaj je gnalo nebodigatreba (ali več 
njih) v nočnih urah z božiča na dan 
samostojnosti in enotnosti, da je 
obrnil kontejnerje pred nazorsko 
graščino in njihovo vsebino zažgal, 
namesto, da bi se grel kje drugje, ne 
vemo. Le upamo lahko, da ne bo kdaj 
povzročil še več škode in gasilcem 
dela, le da se takrat ne bo našel v 
Bodici tedna, pač pa na mestu, kjer 
ga bodo ogrevali drugi, čeprav se 
temu prostoru reče tudi »na hlad
nem«.

■ & M O

V labirintu

Težko je  z 
doga ja  v upravi
občine, je  pa skoraj na dlani, da 
župan Stanko Ogradi razmer ne 
obvladuje. Izvolitevza župana je bilo 
p rvovrstno  presenečenje pred
vsem zanj, saj v resnici sploh ni ver
jel, da se bo toliko ljudi odločilo proti 
bivšemu županu Toniju Riflju, zato 
je stopil v igro povsem nepriprav
ljen. V predvolilnem programu je 
zapisal, da lahko le s spremembo

na čelu občine mnoge stvari »izpe
ljemo bolj učinkovito in v večje za
dovoljstvo velike večine občank in 
občanov.« Nadalje je obljubil, da bo 
zagotovil prijazno občinsko upravo 
za vse.

Kaj od tega je Ogradi uresničil v 
dobrem letu po prevzemu manda
ta, lahko presoja vsak posameznik. 
Težko pa bo oporekati ugotovitvi, da 
je  od njegove želje po sodelovanju 
(razvoj zaradi objektivnih finančnih 
težav raje pustimo ob strani) ostalo 
kaj malo, saj »njegova« občinska 
uprava ne sodeluje z občinskim  
svetom in še manj z nadzornim od

borom. Zakaj tako, si lahko mislimo, 
odgovor mora čim prej poiskati 
Ogradi sam in nanj tudi konkretno 
odgovoriti, sicer je povsem realno, 
da ga bo lokalna zgodovina uvrstila 
med prehodne župane.

Kot bivši občinski svetnik in član 
skupščine razvpitega Enga Ogradi 
nikakor ni novinec v gornjegrajski 
politiki, zato bi mu moralo biti mar
sikaj jasno, preden se je  podal na 
pot proti vročem u županskem u 
stolu. Očitno so bile največje na
pake storjene že pred volitvami, saj 
so politično popolnoma neuki vede
li, da se ljudje odločajo za korenite 
spremembe in to globalno, ne samo 
na položaju voljenega župana. V 
Gornjem Gradu se v resnici dogaja 
Slovenija v malem iz obdobja takoj 
po osamosvojitvi. Zato bi moral vsak, 
ki prevzema zavoženo posestvo, 
najprej dobro premisliti, koga od

starih in po starem navajenih bo 
obdržal v službi. Bolj realna mož
nost uspeti je, da gospodar začne 
na novo (pre)urejati zadeve z lojal
nimi in predvsem s preteklostjo ne
obremenjenimi ljudmi. Zakaj Ogra
di tega ni storil, ve najbolje sam, saj 
bo tudi posledice nosil sam. Prob
lem je v tem, da se gornjegrajska 
politična elita, bolj kotz reševanjem 
finančnih in vseh drugih vrst težav, 
ukvarja sama s sabo. Popolno ne
zaupanje in na trenutke celo naga
jan je  je skrajno neproduktivno in 
najmanj, kar bi moral župan vedeti 
je, da je občinska uprava podreje
na prav vsem, najbolj pa občanom 
in širši javnosti. Dokler so v javnih 
službah, upravljajo s skupnim de
narjem, zatoje lahko nadzornik vsak 
občan ali kdorkoli drug in temu pač 
ni kaj dodati.

Savinjčan



G O S T I L N A  IN P IZZERIJA PRI K U M R U  - L J U B N O  OB  S AVI NJ I

Priznanje za 100 let opravljanja gostinske dejavnosti
V Termah Olimia v Podčetrtku se je v organ

izaciji turistično gostinske zbornice pri Gospo
darski zbornici Slovenije zbrala pisana drušči
na ponudnikov gostinskih storitev iz cele Slov
enije. Slogan srečanja gostincev, ki so organ
izirani v sekciji za gostinstvo in turizem pri Obrt
ni zbornici Slovenije, je bil Okusiti Slovenijo -  
klobase, šunke in potice.

Predstavitve kulinaričnih dobrot z omenjeno 
tematiko se je  udeležilo 96 gostincev, ki so bili 
razdeljeni na osem omizij. Na omizju, kjer so svo
jo  ponudbo predstavili gostinci iz Celja, Šaleške 
doline, Savinjske doline in Kozjanskega, je Zgorn
jo  Savinjsko dolino zastopal Paul Orešnik z Ljub
nega ob Savinji. Lastnik Gostilne in pizzerije pri 
Kumru je k slastnim dobrotam omenjenega omiz
ja  prispeval kuhan savinjski želodec, hren, ajd- 
nek ter pehtranko.

Na zboru vsako leto podelijo priznanja za kak
ovost gostinske ponudbe in priznanja za jubileje 
poslovanja. Slednjega je  bila letos za častitljivo 
100-letno tradicijo v gostinstvu deležna tudi Gos-

Paul Orešnik s priznanjem (fo to : F ran jo  
A te lšek)

tilna in pizzerija pri Kumru z Ljubnega, ki ga bo 
sedanji »birt« Paul Orešnik, ki nadaljuje tradicijo 
svojih prednikov, zagotovo obesil na vidno mes
to v svojem lokalu.

Franjo Atelšek

K N J I Ž N I C A  M O Z I R J E
Prvih pet največkrat 

izposojenih knjig v letu 2007

ODRASLI:
McCarthy, Maureen: Ko se boš prebudila ..., 

Brown, Dan: Digitalna trdnjava, Adler, Warren: 
Nemirna srca, Pilcher, Rosamunde: Viharni dan, 
Roberts, Nora: V sanjah.

MLADI:
Casalis, Anna: Mišek Tip: mamica, ne hodi v 

službo!, Simon, Francesca: Grozni Gašper in 
mega žleht časovni stroj, Suhodolčan, Primož: 
Košarkar naj boi, Simon, Francesca: Grozni 
Gašper na hitro obogati, Rowling, J. K.: Harry 
Potter. Polkrvni princ.V_________________________________________ /

Z A V O D  ZA T U R I Z E M ,  K U L T U R O ,  Š P O R T  IN M L A D I N O  M O Z I R J E

Uspešnih prvih devet mesecev
Zavod je  pričel z delovanjem  19. marca 

2007. V tem času so delavke zavoda poskr
bele za organizacijo dvajsetih prireditev, za
čele izdajati mesečni koledar dogodkov, pri
dobile status turistične agencije in še kaj bi 
se našlo. O vsem tem  so spregovorile na 
tiskovni konferenci, ki je bila 19. decembra.

Direktorica zavoda Biserka Povše Tašič zato z 
optim izmom zre v prihodnost. Verjame, da so 
skupaj s sodelavkama dobro zastavile pot, če
prav so bile v začetku zaradi premalo jasnih rel
acij marsikomu trn v peti. Nekatera občinska 
društva so od zavoda pričakovala, da bo delal 
namesto njih. Pa temu ni bilo tako, ker je  novo 
ustanovljena institucija bolj ali manj povezoval
nega značaja. Poleg tega, da povezuje akterje 
na določenih področjih, skrbi za izdelavo in plas
ma novih produktov na vseh področjih, za kat
era je  zadolžen. To jim  dobro uspeva, saj so v 
osmih mesecih delovanja ustvarili okoli 25.000 
evrov dobička, na trgu pa ustvarili 25 odstotkov 
sredstev za svoje delovanje.

Ta številka naj bi se v prihodnjem letu bistveno 
povečala, saj je  želja direktorice sprememba 
pravno organizacijske oblike zavoda. Ob letu 
osorej naj bi tako zaživela delniška ali pa družba 
z omejeno odgovornostjo. Na ta način bi bilo 
om ogočeno spremeniti lastniško strukturo in 
lažje nastopati na trgu. O povezavi turističnih ter 
drugih ponudnikov celotne Zgornje Savinjske

doline seje že velikokrat govorilo, zavod pa naj bi 
na tem delal še intenzivneje. S povezano ponud
bo in celovitim trženjem pa bi, kakor pravi Biser
ka Povše Tašič, dolina turistom postala bistveno

bolj zanimiva. V tej smeri se bo potrebno še ve
liko pogovarjati in usklajevati.

V zavodu seje s prvim januarjem redno zapos
lila delavka, kije bila sedaj zaposlena preko javnih 
del. Dodatno so pridobili mesto še za enega jav
nega delavca, ki bo s prvim februarjem prevzel 
uprav ljan je  večnam enske športne dvorane. 
Postopno bo pod upravljanje zavoda prešla ce
lotna športna in infrastruktura, namenjena kul
turnim dejavnostim. S tem bodo zagotovljeni lažji

pogoji za financiranje zaposlenih, ki naj bi v pri
hodnjih letih ne bili več zgolj breme občinskega 
proračuna. Tudi s koncesijo po odloku o ogla
ševanju, ki jim  je bila dodeljena.

Na zavodu za to leto pripravljajo veliko novosti. 
Največji prireditvi, Mozirjada in pozdrav poletju, 
naj bi postali vseslovenski. Dogovori o programu 
prireditev, ki je  z decem brom  že prešel meje 
mozirske, potekajo z vsemi občinami. Nakup last
nih stojnic bo om ogočil različne nove oblike 
tržnic. Vsekakor naj bi se v mozirskem trškem 
jedru skozi vse poletje odvijale različne aktivnos
ti ob vsakem vikendu.

Benjamin Kanjir

Biserka Povše Tašič (prva z desne) želi javni zavod spremeniti v delniško ali družbo z omejeno 
odgovornostjo (fo to : B en jam in  K an jir)



Ž E N S K A  ZVEZA ( S L S )  Z G O R N J E  S A V I N J S K E  DO L I N E

Obisk v hramu demokracije
Na povabilo vodje poslanske sku- 

pine Slovenske ljudske stranke 
(SLS) Jakoba Presečnika je sloven
ski parlament obiskalo okoli sedem
deset č lan ic in članov strankine 
ženske zveze te r podm ladka iz 
Zgornje Savinjske doline. Presečnik 
je prisotnim razkazal parlamentar
no zgradbo in jim  omogočil priso
stvovati pri delu plenarnega zase
danja poslancev, v prostorih posla
nske skupine SLS pa sta jih pozdra
vila predsednica Slovenske ženske 
zveze SLS Nada Skuk ter predsed
nik Nove generacije Rok Ravnikar.

Po besedah Jakoba Presečnika 
bo SLS tudi po kongresu in zamen
javi vodstva še naprej stranka slov
enskega ljudstva, zavezana us
tavnosti in državnosti ter stranka, ki 
verjame v svobodo in odgovornost, 
sočutje do sočloveka, spoštljiv od
nos do zemlje, pravičnost, solidar- 
nostter strpnost. Slovenija potrebu
je stranko, ki združuje in v kateri čla
nice in člani demokratično spreje
majo odločitve, potrebuje pa tudi 
stranko, ki ni stranka posameznik

ov, ampak ljudi, ki si prizadevajo za 
konstruktivno iskanje rešitev in 
kompromisov, vendar nikoli v nas
protju s svojimi temeljnimi vredno
tami, je med drugim Presečnik pov
edal »svojim« Zgornjesavinjčanom.

Nekdanja poslanka Nada Skuk, ki 
je kot strokovna sodelavka zapos
lena v poslanski skupini, je  pred
stavila delo poslanske skupine in 
posameznih poslancev. To se pre
cej razlikuje od predstav ljudi, ki nji
hovo delo vrednotijo samo na pod
lagi televizijskih prenosov, je dejala 
Skukova.

Za predsednico Ženske zveze 
Zgornje Savinjske doline Matejo 
Brleč Suhodolnikje pomembno, da 
se tudi ženske odločajo za politiko, 
vendar ne zaradi izpolnitve tako 
imenovanih ženskih kvot, kijih pred
pisuje zakon, temveč iz rezultatsko 
vsebinskih razlogov. Rok Ravnikar 
pa je z zadovoljstvom ugotovil, daje 
bil nedavno v Zgornji Savinjski dolini 
ustanovljen regijski odbor strankin
ega podmladka.

Savinjčan

K O N J E R E J S K O  D R U Š T V O  Z G O R N J E S A V I N J S K E  D O L I N E

»Žegen« za moč in zdravje

Številni Zgornjesavinjčani so na Štefanovo peljali svoje štirinožne 
lepotce k blagoslovu (fo to : M arija  Š uka lo )

26. december je v mnogih slove
nskih krajih znan po šegi blagoslav
ljanja konj, saj sveti Štefan velja za 
zavetnika konj in ostale živine. Tudi 
v naši dolini so se na ta dan v Šent
janžu srečali številni lastniki in njihovi 
štirinožni prijatelji.

Konjerejsko društvo Zgornjesav- 
injske doline je namreč organizira

lo blagoslov konj. Obredje po maši 
pred cerkvijo Janeza Krstnika opra
vil rečiški župnik Ferdinand Luknar. 
»Žegen« naj bi konjem prinesel moč 
in zdravje ter dobro sožitje s svojim 
gospodarjem. Sveta voda in sol naj 
bi živali obvarovala bolezni in po
škodb.

Marija Šukalo

Zgornjesavinjske članice SLS so si po zaslugi poslanca Jakoba Presečnika ogledale zgradbo slovenskega parlamenta (fo to : E M S )
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Otroci so ogledalo. Če jih obdaja ljube
zen, jo odsevajo. Če ljubezni ni, nimajo kaj 
odsevati.

(neznan avtor)

/  » V

PSC Praprotnik, Šaleška 15, Velenje, tel.: 03 898 32 20 1

Božično-novoletni koncert navdušil

občinstvo

Ženski pevski zbor iz Bočne že nekaj let uspešno vodi zborovodja Jože Pustoslemšek (desno)

Na Štefanovo je v dvorani doma kulture v Bočni 
potekal tradicionalni božično-novoletni koncert, ki 
ga je organiziralo tamkajšnje kulturno društvo. V 
prvem delu programa so se predstavili najmlajši 
otroci iz vrtca in podružnične šole, v nadaljevanju 
prireditve pa so nastopili Fantje treh vasi ter ženski in 
moški pevski zbor domačega kulturnega društva. 
Gosti večera so bili pevci in pevke mešanega pe
vskega zbora iz Logatca.

Vrhunec večeraje bila Gruberjeva Sveta noč, ki sta 
jo  združena domači moški zbor in pevci iz Logatca 
ob navdušenem občinstvu zapela kar dvakrat. 
Škoda, ker za sklepno pesem na odru "ni bilo pros
tora" za pevke ženskega pevskega zbora, čeprav 
so s svojim nastopom bistveno doprinesle k uspeš
nosti prireditve. Z vso dobronamernostjo velja ugo
toviti, daje bila prireditev nekoliko predolga, kar je 
manj bistven problem ob dogajanju v dvorani, kjer

je nekaj otrok, prepuščenih lastni iznajdljivosti, krep
ko motilo spremljanje programa. Njihovih staršev 
direndaj očitno ni motil v zadostni meri, da bi otroke 
umirili, ali pa po nastopu, ki mu ni kaj očitati, poslali 
domov.

Tako ostaja nekoliko grenkobe, ki jo  bodo organ
izatorji ob poštenem premisleku v bodoče z lahko
to odpravili. Božično-novoletni koncert ni vaška ves
elica, še najmanj, če je v gosteh tako ugleden zbor, 
kot je logaški, kije v samo nekaj pesmih dokazal 
vso pevsko kvaliteto. Ugotovitev velja tudi za oba 
domača zbora in v enaki meri za Fante treh vasi ter 
nekoliko manj za povezovalca programa, ki bi 
moral bolj kot sebe izpostavljati artikulirano brezhib
nost povezovalnega teksta. Kljub vsemu pretehta 
dejstvo, da so se Bočani potrudili kotže mnogokrat 
doslej, kar dokazuje tudi obiskanost koncerta,

Savinjčan

LUČ M I R U  IZ BETLEHEMA

Nuša dobra dela 
dar za nekoga

Pod tem naslovom je potekala tradicionalna 
decembrska akcija Luč miru iz Betlehema, ki že
17. leto nosi v sebi sporočilo miru in medsebo
jne povezanosti, sprejemanja ter sodelovanja 
med ljudmi. V predbožičnem času je plamen 
prišel v številne domove. V Kokarje, na taborni 
prostor nazorskih tabornikov, so jo prinesli 
mozirski skavti v nedeljo, 23. decembra. Tu so 
jih taborniki rodu Sotočje in člani nazorskega 
planinskega društva sprejeli s prijetnim kulturn
im programom, ki je bil božično obarvan.

Zvonka Zakrajšek (levo) je v imenu nazarskih 
tabornikov sprejela luč iz rok predstavnice 
mozirskih skavtov (fo to : M a rija  Š uka lo )

Recitacije, številne pesmi in poslanica nastopa
jočih so bili darilo vsem obiskovalcem, ki so na 
Lazah želeli prižgati lučko miru ter jo  ponesti v 
domove. Rdeča nit tokratne poslanice je nam
reč dejstvo, da smo lahko vsi s svojimi dobrimi 
deli dar nekomu. »Vsak od nas se razveseli po
zornosti drugih, Veseli smo, če kdo prvi pristopi 
do nas, nas pohvali ali samo nasmehne,« so 
mnenja vsi, ki so oblikovali večer na Lazah. Z nji
hovo m islijo  so se strin ja li tud i predstavniki 
tabornikov in KO Kokarje, ki so luč miru ponesli 
tudi županu občine Nazarje Ivanu Purnatu.

Marija Šukalo

SIMPLY CLEVER



Koledovanje

Razni obredi

Piše: Aleksander Videčnik

Kolednišlvo na Slovenskem je  bilo zelo razvito. 
Povezovalo je ljudi med seboj, saj so koledniki 
hodili od hiše do hiše in najprej zapeli kakšno 
koledniško, nato pa stopili v hišo, kjer sojih ljudje 
radi pogostili. Ob tem moramo opozoriti, da koled- 
niških običajev ne kaže zam enjati za običaj 
"hofiranja" (otiranja), kije pomenilo pravzaprav 
neke vrste čestitanje ob osebnih praznikih. To so 
največkrat opravljali godci in ne pevci.

Tako koledništvo kot tudi otiranje imata kore
nine v medsosedskem sodelovanju in družab
nem povezovanju ljudi. Ima pa še neko drugo 
značilnost. Med koledniki in ofiranti so bili pred
vsem  ljud je  iz kroga soc ia lno  š ibkejših . Pri 
koledovanju seje rado reklo, da so "otri" prišli po 
kruh, saj ga pri teh ljudeh ni bilo na pretek. V 
Šmihelu pa je bilo drugače. Kot mi je  povedal 
n a js ta re jš i Šm ihe lčan  V a len tin  Lesjak, so 
koledovali le gospodarji, ki so na ta način s pesm
ijo obiskali vse sosede. Kar je spet bilo posebne
ga pomena, so ob tej priliki pokramljali tudi o gos
podarskih zadevah, zato se jim  med pohodom 
od hiše do hiše ni mudilo.

V naših krajih seje le redko slišal izraz "koleda", 
čeprav je že Pleteršnik v svoj znameniti slovar 
zapisal, da koleda pomeni »pohod od hiše do hiše, 
pred hišami zapojejo posebne pesmi ter prosijo 
milostni dar.« Ta darje bil v obliki jedi (pogačice in 
podobno) in ga Pleteršnik imenuje "kolednina".

RAZLIČNOST V DOLINI
Kot že rečeno, so ljudje v naši dolini govorili, »da 

gredo peti svečnico ali da pojejo svete tri kralje.« 
Za koledo na svečnico so pogosto, predvsem pa 
otroci, rekli, »da gredo peti za pogačico.« Seveda 
koledovanje v naših krajih ni bilo povsod enako 
razširjeno. Kot kažejo poizvedbe, so veliko 
koledovali v Lučah in na Ljubnem. Na Ljubnem je 
organist Budna decembra 1879 napisal koled
niško pesem, kije še ohranjena pri Ročnikovih v 
Podhomu.

V LUČAH ...
Otroci v Lučah so peli svečnico nekaj dni pred 

samim praznikom in prosili za pogačice, takole 
so zapeli:

»Hvaljen bodi Jezus Kristus, to je  naše pesmi 
glas,

k'tero hočemo vam zapeti od Marije svečan-
ske.

*

Ti, Marija, naša mati, ti nam kaži pravo pot.
Tinas vodi, z  nami hodi, da v nebesa pridemo.«
Če iz hiše ni bilo odmeva, so otroci še zapeli:
»V hiši na polici imate pogačice,
če nam jih  ne boste dali, vas bomo po 

r i f  nažgali.«
Seveda so takšne "okrogle" ljudje do

brohotno prenašali in ni bilo zamere 
zavoljo izrečene grožnje. Katera od 
skup in  o trok  je  zape la  tud i zelo 
priljubljeno pesem:

»Svečnica se približuje in Marija se 
napotuje.

Zdaj pa prosimo mili dar, da bi Jezus 
pri vas ostal.«

V okolici Primoža nad Ljubnim je bila 
zelo znana pesem:

»Sise na rajžoti dolgo podala, zJožefom v Betle
hem šla,

teto Liz'beto si tam obiskala, ko si z  Jezusom 
nosečab'la.«

V SOLČAVI
Naj omenimo še nekaj zelo starih molitev. Be

sedila so bila ljudska, toje mogoče razbrati iz vse
bine, vendar so prav zato vredna, da jih ohrani
mo. Molitev iz Solčave:

»Moj ljubi zvesti desni angel varuh, bod'z menoj, 
moj patron, bod'pred menoj, Jezus, bod'sred' 

moj'ga srca,
vižujte me, o h ra n'te me, varujte me na mojo 

zadnjo uro.«
V Lučah je Jera Breznik povedala tale napotek: 
»Otroci bežite, otroci hitite, 
že Ave Marija na vasi zvoni, 
brž k nam hitite in molite, 
de Pehtrna baba vas ne dobi.«
Vse to so dragocena ljudska izročila in pred

stavljajo delček kulture naših prednikov, ki so jo  
ohranili za nas, storimo to tudi mi za rodove, ki 
prihajajo za nami.

3ščemo
stare fotografije

Staro leto (Silvester) naši predniki niso posebej 
slavili. V krogu svoje družine so sicer na sam 1 .jan
uar poslednjič zaužili košček božičnika (poprtnik, 
namežnik), kar so opravili zjutraj po zajtrku. V ljud
skem izročilu je bilo "novo leto" drugi božič. Za tem 
seje božičnik hranil le še za primer bolezni ali za 
kakšne druge obredne postopke.

Je pa bilo tudi pri nas zelo znano "ulivanje svinca" 
na Silvestrovo. Seveda je bila ta navada povezana 
z verovanjem v usodo vsakega, kije ulival svinec. 
Svinec so na ognjišču najprej stopili in ga nato v hiši 
ulivali v večjo posodo mrzle vode. Količina ulitega 
svinca je bila ponavadi za kakšno jedilno žlico in ne 
več. Ko so potem odlitek ocenjevali, to je  običajno 
počel najstarejši ali pa sam gospodarje bil pomem
ben lik (zunanja podoba) odlitka.

Marsikdaj so ugotovili obliko voza, karso tolmačili 
kot verjetnost, da bo tisti, kije ulil svinec, šel od doma 
oziroma na dolgo pot. Toje bila posledica izseljeva

nja naših ljudi, ki so po kmečki odvezi 
iskali kruha vtujini, celo v Ameriki. Seve
da so odlitki svinca pogosto pomenili 
tudi bolj prijetne dogodke v letu, kije pri
hajalo. Posebno dekleta so želela videti 
lik svojega bodočega moža. Tiste čase 
je bila želja po poroki zelo velika, saj so 
sicer dekleta, pa tudi fantje, doma os
tareli in postali "tete" in "strici". Jasno je, 
daje bilo tolmačenje lika svinca zelo os
ebna zadeva. »Vsake oči imajo svojega 
malarja,« seje od nekdaj govorilo med 
ljudmi. Ob navedenem večeru so pone
kod dekleta, če ni bilo ledu na vodi, šle k 
vodi (studencu) in na vodni površini 
iskale podobo svo jega bodočega 
moža. Toje bilo posebej priljubljeno, če 
je sijala luna in so bili v vodi vidni razni 
odsevi.

Igla. Risba L. Mayer, bakrorez A. H. Payne. Hrani 
Zgodovinski arhiv v Celju.

/  \  
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Z A V O D  ZA Z D R A V S T V E N O  V A R S T V O  CELJE

Za boljše zdravje in varnejše delo zaposlenih
Zavod za zdravstveno varslvo Celje 

je od sredine decembra vključen v 
program Za zdravje in varnost pri 
delu, ki ga v Sloveniji izvaja Klinični 
inštitut za medicino dela, prometa in 
športa. Programje usmerjen zlasti v 
spodbujanje podjetij k izvajanju tistih 
aktivnosti promocije zdravja pri delu, 
ki lahko pripomorejo k boljšemu 
zdravju in varnejšemu delu zaposlen
ih. Med prvimi podjetji na Celjskem, ki 
se je v letu 2007 poskusno vključilo v 
program je Premogovnik Velenje.

V letu 2008 pričakujejo interes tudi

v drugih organizacijah tako v celjski 
regiji kot drugod v Sloveniji. Program 
v podjetjih izvajajo svetovalci za pro
mocijo zdravja pri delu, ki ob pomoči 
in podpori vodstva oblikujejo skupi
no za zdravje. Opravijo analizo stan
ja in na osnovi te izdelajo program, 
ciljno usmerjen v probleme zdravja 
delavcev, ki v določenem delovnem 
okolju izstopajo. Med drugim anal
izirajo vzroke bolniške odsotnosti in 
poškodbe pri delu. Svetovalci pod
jetju posredujejo znanje in veščine za 
izvajanje programa. Med najpomem

bnejšimi področji, ki jih je smiselno 
spreminjati, so velikokrat ergonomski 
ukrepi, preprečevanje poškodb pri 
delu, izpostavljenost kemijskim de
javnikom tveganja, organizacijski 
ukrepi, obvladovanje stresa in preo
bremenjenosti ter preprečevanje up
orabe psihoaktivnih snovi na delov
nem mestu.

Podjetje, ki se aktivno usmeri v izbolj
ševanje zdravja na delovnem mestu, 
lahko dolgoročno pričakuje, da bodo 
zaposleni bolj motivirani in učinkoviti, 
bolj zdravi in potemtakem manj od

sotni z delovnega mesta. Več zdrav
ja  med zaposlenim i prinese tudi 
boljše delovno vzdušje in višjo pro
duktivnost. Lani seje za svetovanje v 
podjetjih v Sloveniji usposobilo 25 
svetovalcev za promocijo zdravja. 
Program  sta podprla  Zavod za 
zdravslveno zavarovanje Slovenije in 
Ministrstvo za zdravje RS. Podatki o 
programu so na voljo na spletni stra
ni Kliničnega inštituta za medicino 
dela, prometa in športa na naslovu 
www.cilizadelo.si.

ID

P O D E L I T E V  N A G R A D  O B  Z A K L J U Č K U  P R E V E N T I V N E  AKCI JE

Varno na poti v in iz šole
Ob začetku novega šolskega leta 

so na Policijski upravi Celje v okviru 
akcije Varno na poti v in iz šole pri
pravili preventivne aktivnosti za pr
vošolčke. Med omenjenim i aktiv
nostmi so bile tudi pobarvanke, ki so 
jih v prvih šolskih dneh razdelili med 
tiste, ki so prvič sedli v šolske klopi.

Lične pobarvanke so najm lajšo 
šolsko populacijo na enostaven in 
predvsem zabaven način seznan

jale z osnovnimi pravili obnašanja v 
prometu. Pobarvanka je bila sestav
ljena iz dveh delov. V delu, ki je  bil 
namenjen barvanju, so otroci med 
barvanjem  spoznava li nekatera 
prometna pravila, v kupončku pa 
sta bili zastavljeni še dve nagradni 
vprašanji, na katera je  bilo treba od
govoriti.

Odzivje bil izjemen, saj so od prvo
šolčkov prejeli 1.208 pobarvank z

izpolnjenimi nagradnimi kupončki. 
Zaradi velikega odziva so se odloči
li podeliti tudi več nagrad. Tako je 
prvih 15 izžrebanih prvošolčkov 
prejelo kolesarske čelade, 90 na
grajencev je prejelo odsevne brez
rokavnike, 500 otrok pa kresničke. 
Z območja Policijske postaje Mozir
je  je bilo izžrebanih 45 prvošolč
kov. Trije so prejeli kolesarsko čela
do, devetjih je prejelo odsevni brez

rokavnik, ostalih 33  pa je  prejelo 
kresničke.

Komandir Vili Bezjakvimenu Polic
ijske postaje Mozirje dobitnikom 
nagrad iskreno čestita, vsem pr
vošolcem, njihovim staršem in uči
teljem pa se ob tej priložnosti zah
valjuje za sodelovanje ter želi, da bi 
bila pot v šolo in domov še naprej 
čim bolj varna.

ID

N O V E L A  Z A K O N A  0  V A R N O S T I  C E S T N E G A  P R O M E T A

Na tapeti so vrtoglave kazni
Slovenci na cestah umiramo kot 

muhe. Z veseljem se pohvalimo, da 
smo od leta 1994 skoraj prepo
lovili število smrtnih žrtev, in sicer 
s 5 0 5  na 2 62  v letu 2 00 6 . V mi
nulem letu pa se je število mrtvih 
povzpelo kar preko 280.

Novela novega zakona o varnosti 
cestnega  prom eta  je  b ila  k ljub  
pripombam sprejeta v obravnavo. 
Na tapeti so nove vrtoglave kazni, 
to p o je  tudi vse. Če otrok ne je, naj 
kleči v kotu, karje vsekakor lažje, kot 
pa se z njim usesti za mizo in se o 
tem pogovoriti. Podobne zadeve se 
dogaja jo  na delovnih mestih. Če 
delavec ne dela, ga udarim o po 
p lači in potem  dob im o nezado
voljnega delavca, ki dela še slabše 
kot prej. Am pak kaj ko pogovor 
vzame toliko časa. Saj ne, da bi bili 
proti višjim kaznim, naj bodo. Ven
dar pričnimo pri vzgoji v prometu in 
to od najmlajših do tistih že starej

ših, ki se imajo za najbolj izkušene. 
Vsi rabimo vzgojo. Da ne govorimo 
in zgubljamo besed o cestah, Dar
su, lokalnih cestnih podjetjih, komu
nalah in policiji.

Vse te faktorje, ki vplivajo na var
nost v cestnem prom etu, bi bilo 
potrebno posesti za okroglo mizo 
in narediti zaključke. Ne samo raz
pravljati o tem, potrebno je  sprejeti

ukrepe, zanje določiti odgovorne, 
nato pa izvajati ter nadzirati. Ampak 
to se lažje napiše, kot pa izvede. 
Toda ko bomo imeli ceste urejene 
kot sosedje Avstrijci, ko bodo bank
ine urejene, omejitve hitrosti logič

ne in bo policija opozarjala ter red
no kontrolirala udeležence v pro
metu, kar bo zajemalo tudi kolesarje 
in pešce, osta le udeležence pa 
bodo spoštovali tudi vozniki sami, 
potem bo lažje in bolje. Če mladini 
uvedemo obvezen tečaj varne vož
nje na novem avtodromu na Vran
skem, tja pošljemo tudi ostale voz
nike in ko nam pride v kri, da po za
bavi za nas poskrbi taksi služba, 
potem smo na pravi poti.

Gotovo velika večina niti ne ve, 
zakaj in kako izkoristiti prednosti ABS 
in ESP sistema, ampak o tem ne 
govori nihče, kazni pa se bodo vrtele 
kar okoli tisoč evrov. Je že lažje za
htevati tisoč evrov, kot pa razložiti 
uporabo ABS, ESP ali ASR, kar v 
resnici rešuje življenja.

Igor Pečnik



P O S L O V I L N I  K O N C E R T  N E W  S W I N G  Q U A R T E T A  V M O Z I R S K I  EARNI  CERKVI

New Swing Quartet - danes in nikoli več?
Kot strela z jasnega je prišla novi

ca, da četverica pevcev, ki so nekaj 
mesecev manj kot 40  let sestavl
jali legendarni kvartet, odhaja v 
pokoj. Novico so sporočili na kon
certu, ki je  bil 2 9 . decembra v 
mozirski farni cerkvi.

Koncert je bil zadnji iz niza lanskih 
božičnih koncertov, s katerimi so se 
člani kvarteta še zadnjič pokazali 
dobre glasbe željnim Slovencem, 
Zaradi bolezni je na tokratnem koncer

tu že manjkal njihov prvi tenorist Dare 
Hering, ki sta ga pred pol leta nado
mestila sinova baritonista zasedbe 
Tomaža Kozlevčarja, Samo in Nino. 
Slednji je nastopil tudi na tem zadn
jem božičnem koncertu v Mozirju. 
Drugi tenorist Oto Pestner se je za 
odhod iz skupine odločil iz osebnih 
razlogov. Ob novici, da New Swing 
Quartet zaključuje bogato in pestro 
kariero, je med poslušalci, ki so na
polnili posvečeni prostor, završalo, 
pevcem pa so stoje namenili aplavz,

ki je povzel njihovo glasbeno pot. Ali 
kakor so dejali pevci, ki so za zadnji 
koncert prihranili »jagodni izbor«svo- 
jega delovanja: »Čas je, da izpijemo 
to čašo in njeno vsebino še zadnjič 
podelimo s svojimi zvestimi poslušal
ci.«

Njihova glasba je bila edinstvena, 
sajje bila namenjena vsem rodovom, 
od najmlajših, do tistih najstarejših. 
»To pa zato,« je povzel basist Marjan 
Petan, »ker damo pevci na vsakem 
nastopu vse od sebe.« Slednje so zna

li poslušalci širom sveta vedno pra
vično nagraditi. Tisoči kilometrov, ki 
sojih pevci preleteli ali prehodili širom 
zemeljske oble, so "rojevali" nove in 
nove rodove zvestih poslušalcev. 
Redke so hiše širom Slovenije, v kater
ih ni vsaj ene njihove zgoščenke, še prej 
vinilne plošče ali kakšnega drugega 
zapisa zvoka.

Ssvojimi štiridesetimi leti prepevan
ja je New Swing Quartet nedvomno 
pustil pečat vslovenskem glasbenem 
prostoru, še posebej na področju črn
ske duhovne glasbe. Obiskovalce so 
s to glasbeno zvrstjo na njihovem 
zadnjem koncertu, ki so ga posvetili 
svojemu jubileju, popeljali do nekat
erih bolj znanih božičnih priredb, kot 
sta Hitite kristjani in Jingle bells. V ob
veznem podaljšku so se od občinst
va poslovili s priredbo največkrat pe
te božične pesmi, Gruberjeve Svete 
noči.

Z odhodom NewSwing Quarteta s 
slovenske in svetovne glasbene scene 
bo, neskromno rečeno, zazijala veli
ka praznina. Vprašanje je, kaj bosta v 
prihodnje na tem področju naredila še 
edina preostala člana, Tomaž Ko
zlevčar in Marjan Petan. Slednji tudi 
edini od ustanovnih članov legen
darnega kvarteta, ki bo v srcih Slo
vencev ostal tudi po njihovem raz
padu.

Benjamin Kanjir

S R E Č A N J E  S T A R E J Š I H  K R A J A N O V  V K O K A R J A H

Delajmo tako, da ne škodujemo drug drugemu
V soboto, 22. decembra, so se 

starejših krajanov spomnili tudi v 
Krajevnem odboru Kokarje. Prijet
no predpraznično druženje so z 
bogatim kulturnim programom  
obogatili nazorski osnovnošolci 
pod vodstvom mentorice Zvonke 
Zakrajšek. O delu v krajevnem od
boru je  spregovoril predsednik 
Stanko Flere, ki je prepričan, da 
bodo dogodki v njihovi krajevni 
skupnosti ostali nekaterim v do
brem, drugim v slabem spominu.

Po Fleretovih besedah seje odbor 
zaradi pogajanj za prostore krajevne 
skupnosti začel sestajati z nekaj
mesečno zamudo. Kljub temu delo 
obora ni zastalo. Pripravili so podo
knico in se podali na pohod na Čreto.

Skrbeli so za urejanje cest, veliko en
ergije in dela pa so vložili v odpravo 
posledic vodne ujme, kije še posebej

prizadela Potok ter okolico. Ob praz
niku Občine Nazarje so pripravili bo
gat kulturni program ob Tratnikovi do

mačiji. Gasilski dom je dobil novo stre
ho, na Venišah so se vtenisu pomerili 
ljubitelji belega športa, na Lazah pa 
so se zabavali ob vaških igrah.

Ob prihajajočih praznikih je starost
nikom pozdravne besede namenil tudi 
župan občine Nazarje Ivan Purnat in 
jim  ob voščilu zaželel veliko zdravja 
terosebne sreče, obenem pa poudar
il, da le razumevanje ljudi vodi k na
predku in zadovoljslvu v družini ter v 
družbi. Zato je po Purnatovem mnen
ju dobro, da delamo tako, da ne ško
dujemo drug drugemu.

Srečanje tistih, ki so na svoja pleča 
naložili že več kot sedem križev, je bilo 
priložnost tudi za izročitev simbol
ičnega darila najstarejšemu udele
žencu srečanja. To je bila tokrat 86- 
letna Stanislava Hren iz Kokarij.

Marija Šukalo
Stanko Flere je najstarejši udeleženki srečanja, 86-letni Stanislavi 

Hren iz Kokarij, izročil simbolično darilo (fo to : M a r ija  Š u k a lo )



L O V S K A  D R U Ž I N A  M O Z I R J E
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Stefanov lov in lovski krst
Več kot štirideset članov Lovske družine Mozirje in njihovih gostov 

se je  v sredo, 2 6 . decembra, udeležilo zadnjega lova in zaključka 
leta. Gost iz LD Rogatec, ki mu je  bila tokrat sreča naklonjena, je  bil 
deležen tudi lovskega krsta.

podarji, s katerimi v LD Mozirje do
bro sodelujejo in so se vabilu radi 
odzvali.

Tega dne je bil za lov določen del 
Šmihela do ljubijskega grabna. Lov
ci, še posebej gonjači, so za tako 
priložnost dobro opremljeni. Nosijo 
varnostne jopiče, ki so v opozorilni 
barvi in opremljeni z odsevnimi tra
kovi, prav tako kot klobuki. Lovovodja 
Aleš Marinc s pomočniki tudi skrb
no določi stojišča ter pri tem upošte
va varnost lovcev. Tako je v največji 
meri poskrbljeno, da se na lovu pre
preči morebitna nesreča.

Na Štefanovem lovu pa seje pripeti
la zanimivost. Mimo dveh lovcev na 
stojišču je pritekla žival, kije sprva ni
sta prepoznala. Po mobilnem tele
fonu sta poklicala lovskega tovariša,

R I B I Š K A  D R U Ž I N A  M O Z I R J E

ta pa jima je stvar lahko razložil. Žival, 
ki s ta jo  videla, je bil kozlič domače 
koze. Bližnjemu kmetuje že pred čas
om ušel in podivjal, da ga ni mogoče 
več ujeti. Seveda lovci poznajo 
domače koze, vendar je bilo to pot 
posredi presenečenje in naglica, s 
katero je žival pritekla mimo lovcev.

Ker je  lovski gost Dejan Novak iz 
Rogatca uplenil košuto,je po pogo
nu sledil lovski krst. Starodavna 
tradicija zahteva, da mora upleni- 
telj za svojo zmago tudi nekaj žrtvo
vati. Sestavili so sodni senat, ki mu 
je predsedoval starešina LD Mozir
je Martin Marolt. Imelo so tudi tožil
ca, lovski »krščenec« pa si je izbral 
obrambo, vendar se »pravični« ka
zni ni mogel izogniti.

Marija Lebar

Iz globin še en orjak

Ker je lovski gost Dejan Novak iz Rogatca uplenil košuto, je po 
pogonu sledil lovski krst (fo to : C ir il M. Sem )

Tradicionalno »Štefanovo jogo« je 
že pred več kot dvajsetimi leti začel 
član družine, k ije  imel na ta dan 
god. Navada se je  še okrepila, od
kar je  26. december dela prost dan.

Ravno zato so se je  tokrat lahko 
udeležili še številni gostje iz Rogat
ca, Velenja, Žalca, Ljubljane in seve
da domačini. Tokrat so bili na lov 
povabljeni tudi nekateri kmečki gos

Oskar Plavčak z Vranskega s trofejnim sulcem
(fo to : B en jam in  K an jir)

Vodotok Savinje, s katerim uprav
ljajo člani Ribiške družine Mozirje, 
je znan po bogatem ribjem staležu. 
Tudi sulčjem, sajje bilo vtokratni sul- 
čarski sezoni ulovljenih že šest teh 
kraljev tekočih voda. Zadnjega je 
zadnjo nedeljo v letu 2007 poteg
nil na suho Oskar Plavčak.

Po dobrih treh urah lova seje Os
karju nasmehnila sreča kar v bližini 
mozirskega ribiškega doma. Ločki 
ali Ferdlnovjez je  zavoljo njegove 
ribiške sreče siromašnejši za prave
ga orjaka. Ulovljeni sulecje namreč 
v dolžino meril kar 106 centimetrov, 
tehtal pa slabih 11 kilogramov. Na

steni v hiši srečnega sulčarja visi že 
ena, še za nekaj centimetrov večja 
trofeja, zato srečnež ob ulovu še ni 
vedel, kaj se bo zgodilo s tem sul
cem . G otovo je  le eno - da bo 
njegovo slastno meso končalo v 
želodcih Oskarja in njegovih pri
jateljev.

Izkušen ribič, kije član RD Mozirje 
že četrt stoletja, je  ob prijemu takoj 
začutil, da je na koncu ribiške vrv
ice nekaj ve likega. Tega se je  
zavedal tudi njegov prijatelj Zdravko 
Novak, ki mu je  nepričakovano ve
lik ulov pomagal potegniti na suho.

Benjamin Kanjir

Drage bralke, 
dragi bralci!

V uredništvu Savinjskih novic smo se 
odločili, da vas povabimo k sodelovanju in 

hkrati na izlet z nami
Prav gotovo vam ob prebiranju naših in vaših novic ostane v 
spominu kakšen članek v tekoči številki, ki vam je  še posebej 
zbudil pozornost in vam je  bil všeč oziroma zanimiv. Vabimo 
vas, da nam sporočite, kateri prispevek v aktualni številki je  to. 
Vsak teden bomo izžrebali enega izmed vas, ki se nam bo  
pridružil na izletu Savinjskih novic.

Izmed prejetih kuponov iz 52. številke smo izžrebali odgovor 
Betke Beričnik iz Mozirja. ^

Im e in p riim ek :

N a s lo v :.

Te le fonska št.:

V 1 *  š tev ilk i Savinjskih n o v ic  m ije  b il n a jb o lj všeč 
č la n e k  z  nas lovom :



K O N C E R T  I Š Č E M O  S R E Č O
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Izšla zgoščenka Orffove skupine OS Mozirje
Tretji decembrski torek so dekleta Orffove skupine z mozirske osnovne 

šole s svojo mentorico Roziko Kanjir pripravile promocijski koncert z 
naslovom Iščemo srečo, na katerem so predstavile svojo prvo zgoščenko. 
Koncert v kulturnem domu Mozirje, ki je  privabil veliko število poslušal
cev, je  bil prijetno glasbeno druženje s pevci, instrumentalisti in plesalci, 
s pozitivno energijo pa je obogatil tako nastopajoče kot poslušalce.

Zgoščenka ki so jo  obiskovalci 
koncerta dobili z vstopnico, je plod 
triletnega dela četrto-, peto- in os- 
mošolk. V tem času so ljubitelji Orf- 
fovih instrumentov lahko na števil

nih nastopih spremljali vztrajnost, 
ambicioznost in ljubezen do glasbe 
devetnajstih dekletter njihove men
torice. Predstavile so se na šolskih 
in krajevnih prireditvah, gostovale

po drugih krajih, nastopile na revi
jah v Sežani in Celju, vrhunec nji
hovega ustvarjanja pa je bil nastop 
na dobrodelni prireditv i Klic do
brote pred dvema letoma v Celju.

Prav zaradi slednjega se je  vse 
skupaj začelo. Tedaj so namreč 
potrebovale posnetek pesmi Išče
mo srečo, s katero so se predstavile 
na omenjenem koncertu. Nato so 
sledile še druge. Tako so se na 
zgoščenki znašle pesmice, ki seg

ajo v sam začetek delovanja sku
pine, ko so se dekleta šele učila rok
ovanja z instrumenti, do danes, ko 
so že prave Orffovske mojstrice. 
Zgoščenko je izdal Zavod za turi
zem, kulturo, šport in mladino Mozir
je. Naslovnica je  delo likovne peda
goginje Tanje Pogorevc, kot glasbe
ni producent se je  skusil Jani Šuli
goj, za snemalni studio pa je tokrat 
služila kar Slomškova dvorana v 
Mozirju ter glasbeni studio Dinamik 
iz Velenja. Finančna sredstva za 
izdajo zgoščenke so prispevali šte
vilni sponzorji in donatorji.

V urici in pol druženja v kulturnem 
domu Mozirje so poleg deklet iz sku- 
pine svoje znanje in p ris rčnost 
pokazali tud i m la jši O rffovci, ki 
poskušajo hoditi po stopinjah svo
jih starejših kolegic. Manjkali niso niti 
glasovi violine, flavte in pianina ter 
solistični nastopi mladih pevk. Ve
liko plesnih užitkovje obiskovalcem 
koncerta pričarala mlada plesalka 
Eva Pirnat iz Kranja. Na odru so za
peli tudi starši osnovnošolk in zaple
sali člani gornjegrajske folklorne 
skupine Facki pod mentorstvom 
Marije Vincek.

Marija SukaloOrffova skupina z mentorico Roziko Kanjir (fo to : M arija  Š uka lo)

D R U Š T V O  P O D E Ž E L S K I H  Ž E N A  T O P L I C A  L J U B N O

Praznični dan obogaten z razstavama
Članice okoninskega društva po

deželskih žena Toplica že nekaj let 
ob božiču postavijo na ogled razli- 
čnejaslice. Tudi letos so bile ob glav
nem in stranskih oltarjih v cerkvi 
svetega Jakoba v Okonini na ogled 
figurice iz svetopisemske zgodbe,

ki se lahko pohvalijo s častitljivo star
ostjo. Med razstavljenimi ekspona
ti so bile na ogled jaslice iz papirja, 
gline, ročno kvačkane in rezljane iz 
lesa.

Razstavi je po maši sledilo družab
no srečanje ob sladkih domačih

dobrotah, ki so jih pripravile topli- 
čanke. Božični dan v Okonini je  za
znamovala tudi razstava ročnih del, 
ki so nastajala ob jesenskih družen
jih članic. Tako so bili v gasilskem do
mu na ogled kvačkani prtički, veze
ni motivi, izdelki z belim vezom -  re-

šilje, klekljane čipke ter izdelki iz ste
kla in das mase. Številni uporabni 
izdelki, ki so obiskovalce vabili k og
ledu, so plod številnih urvztrajnega 
dela in potrpljenja, v prihodnje pa 
bodo krasili domovanja članic.

Marija Šukalo
Figurice iz svetopisemske zgodbe se lahko pohvalijo s častitljivo 

Starostjo ( fo to g ra fiji:  M a rija  Š uka lo )



V R T E C  REČ I C A OB S AVI NJ I

Donacija bo olajšala 
predstavitev dela

Uroš Benda je v imenu podjetja Kovinoplastika Benda rečiškemu
vrtcu podaril televizijski sprejemnik in DVD predvajalnik

Od ponedeljka, 17. decembra, je 
rečiški vrtec bogatejši za televizijski 
sprejemnik in DVD predvajalnik. Do
nacijo v vrednosti petsto evrov je 
prispevalo podjetje Kovinoplastika 
Benda.

Ravnateljica vrtca Ana Nuša Re
bernik ob dogodku ni skrivala ves
elja, pri tem pa je poudarila, da bodo 
sedaj otroci lahko staršem na zelo 
nazoren način prikazali, kako dela
jo  in ustvarjajo v dopoldanskem ča
su ob njihovih vzgojiteljicah, saj ka
mero že imajo. Nikakor pa televizija

ne bo služila za gledanje različnih 
programov, saj je  Rebernikova pre
pričana, da so ob televizijskih spre
jemnikih otroci že dovolj v popoldan
skem času doma.

Po besedah predstavnika Kovino
plastike Benda Uroša Bende to
vrstna donacija podjetja ni prva. 
Nazorskemu vrtcu so letos omogo
čili celoletni jezikovni tečaj angle
ščine. Sicer pa podjetje vsako leto 
del sredstev nameni v humanitar
ne namene.

Marija Sukalo

K U L T U R N O  D R U Š T V O  R O V T A R  Š M I H E L

Kaj je smehljaj?

Iz Gorišnice so prišli člani skupine Vetrnica

Člani šmihelskega kulturnega društ
va imajo že vrsto let navado, da na 
god sv. Štefana za svoje krajane pri
pravijo kulturno prireditev in zaključek 
leta.Tudi tokrat so številni Šmiheičani 
in gostje do zadnjega napolnili dvo
rano v tamkajšnji šoli ter prisluhnili

pestremu programu.
Z omenjeno prireditvijo šmihelski 

kulturniki poleg božiča in Štefanove
ga obeležijo še dan samostojnosti in 
enotnosti. Dogodka se je udeležil tudi 
mozirski župan Ivan Suhoveršnik, ki 
je povedal, da vedno rad pride v Šmi

hel, ki mu je že od nekdaj skupaj z nje
govimi prebivalci zelo pri srcu. Dota
knil seje pomena praznikov, še pose
bej dneva samostojnosti in enotnos
ti.

V kulturnem delu programa so nas
topili številni otroci in mladi ter moški 
pevski zbor iz Šmihela, ki jih veščin 
glasbenega izražanja učijo znani 
mentorjiToniAcmanter Andrej in Gre
ga Rak. »Zato,« je rekla voditeljica Al
bina Rajter, »se v Šmihelu za bod
očnost glasbe ni bati.« V goste so 
povabili tudi ljudski pevki Pepco in 
Kristino iz Nove Štifte, sosedi, ki sta se 
po nastopu v Rogaški Slatini uvrstili 
na državno tekmovanje ljudskih pe

vcev v Tolminu. Iz Gorišnice so prišli 
člani skupine Vetrnica ki sez izvirnimi 
ljudskimi instrumenti trudijo ohranja
ti pristno domačo melodiko. Prire
ditve so se udeležili tudi harmonikarji 
iz Žalca pod vodstvom Fonzija Lesja
ka, kije po rodu Šmihelčan.

»Pravijo, daje smeh pol zdravja. Kaj 
pa je smehljaj?« je občinstvo ob kon
cu prireditve vprašala voditeljica Al
bina Rajter in tudi sama ponudila 
odgovor: »Smehljajje najelegantnejši 
način, da bližnjemu pokažeš zobe.« 
No, Šmihelčani si niso kazali zob. V 
prijetnem druženju so se v dvorani 
zadržali še pozno v noč.

Marija Lebar

V kulturnem delu programa so nastopili številni mladi glasbeniki
( fo to g ra fiji:  Jani S e d o vše k)

T U R I S T I Č N O  D R U Š T V O  NA Z ARJ E

Kljub manjši udeležbi 
delovno vzdušje

Zadnji decem brski četrtek so v 
nazorskem domu kulture ustvarjali 
osnovnošolci Nazarij in Šmartnega 
ob Dreti. Turistično društvo Nazarje 
je  v sodelovanju z občino medse 
povabilo animatorke, ki so poskrbe
le, da so otroci pripravili različne 
izdelke, ki so doma polepšali praz
nično mizo.

Pod njihovimi rokami so nastajali

okraski za jelko, novoletni aranžma
ji, magnetki in papirnate košarice za 
bonbone oziroma drobno pecivo. 
Vodja delavnic Vanja Hofbauer je 
u g o ta v lja la , da je  b ilo  vzdušje  
delovno in prijetno, zato bodo s 
tovrstnim animiranjem otrok med 
počitnicam i nadaljevali tudi v pri
hodnje.

Marija Šukalo

Pod rokami ustvarjalk so nastajali različni okrasni predmeti



Učenke in učenci Glasbene delavnice Osmin
ka, ki jo  vodi Mira Kelemen, so 21. decembra v 
prostorih mozirske galerije v sodelovanju z Os
rednjo knjižnico Mozirje organizirali tradicional
ni koncert. Namenjen prijetnejšem u vzdušju 
božično-novoletnih dni je izzvenel ob zvokih sve
tovno znanih skladateljev.

Mladi pianisti so pred klavir prihajali vzneseni, 
brez prevelike mere treme. Ko so se dotikali črno- 
belihtipkin iz neder instrumenta izvabljali najnež- 
nejše zvoke, so dvigovali mero samozavesti ter 
se dvigali nad tukajšnje doživljanje. Na obrazih 
sta se jim  je risala zadovoljstvo in ponos ob uspeš
no odigranih melodijah.

Za marsikaterega izmed njih je bila to prva pri
ložnost, da je lahko dokazal svoj talent ter opra
vičil ure, presedene pred notnim črtovjem. Za os

G L A S B E N A  D E L A V N I C A  O S M I N K A

Mladi pianisti navdušili
tale pa je bil nastop drobec na poti njihovega 
glasbenega udejstvovanja, tudi za gostjo Leo 
Marolt Sonnenschein, kije še enkrat potrdila svoj 
čut in nenarejen občutek za klavirsko igranje. Kot 
gost prireditve je nastopil še Gregor Verbuč, kije 
s tenorskim glasom ob klavirski spremljavi Kris
tine Golob odpel nekaj pesmi.

Mlade pianistke in pianisti Glasbene delavnice 
Osminka so dobrodošli gostje prireditev, tudi v 
organizaciji drugih akterjev. Njihovo znanje te
melji na lastnih talentih in sposobnostih Mire Kele
men, ki jih vodi ter usmerja po poti glasbe.

Benjamin Kanjir

Nastop mladih pianistov 
je popestril praznično vzdušje
(fo to : B en jam in  Kan jir)

O S N O V N A  Š O L A  G O R N J I  G R AD

Jelka Kaker osvojila zlato 
Proteusovo priznanje

Učenka 9. razreda Jelka Kaker je  na državnem 
tekmovanju iz biologije, k ije  potekalo v petek, 7. 
decembra, na osnovni šoli Vojnik, osvojila zlato 
Proteusovo priznanje. Mladi biologi iz vse Slov
enije so se letos pomerili v poznavanju vodnih 
rastlin. Za uspešno udeležbo ni bilo dovolj zgolj 
šolsko znanje -  tekmovalci so se še dodatno 
pripravljali s pomočjo mentorjev in literature: 
strokovni članki in revije, učbeniki ter internet.

Jelka Kaker je s svojim 
dosežkom zelo zadovoljna

Jelka Kaker o svojem dosežku pravi: »Na držav
no tekmovanje iz biologije sem se pripravljala s 
pomočjo literature, ki mi jo  je  posredovala men
torica, gospa Anda Kavčič. V prostem času sem 
to gradivo pregledovala in si pripravljala izpiske, 
predvsem to, kar se mi je  zdelo pomembno. 
Državno tekmovanje na osnovni šoli v Vojniku je 
bilo dobro organizirano in kar videlo seje, da je 
prišlo veliko dobrih tekmovalcev. Ko sem izvede
la za rezultat, sem bila s svojim delom in dosežkom 
zelo zadovoljna.«

Novinarski krožek OŠ Gornji Grad

V R T E C  M O Z I R J E

Božične
delavnice

Ob hitenju dostikrat pozabimo na čarobnost 
veselega decembra. V vrtcu Mozirje smo vzgo
jiteljice, otroci ter starši poskrbeli za del čarob
nosti, top line  in pravljičnosti. Pripravili sm o 
božične delavnice različnih tematik. Skupina 4- 
5 letnikov je s pomočjo staršev in vzgojiteljic 
Sergeje Malus ter Urše Golob pekla medenjake. 
Naš cilj smo v celoti dosegli, združili smo koristno 
(urjenje ročnih spretnosti in ustvarjalnosti) s pr
ijetnim (druženje in socializacija otrok) in rezul
ta t je  bilo zavonjati v bližnji okolici vrtca. Naše 
brbončice pa so okušale orehe, cimet, med ... 
Bilo j e ... praznično, decembrsko.

Vzgojiteljice vrtca Mozirje

1

j«* *■ !

V ]

Na delavnici smo združili prijetno s koristnim



P L A N I N S K O  D R U Š T V O  R E Č I C A  O B  S AVI NJ I

Povrniti zaupanje članstva
Člani rečiškega planinskega društva so že 

jeseni na izrednem občnem zboru razrešili do
tedanjega predsednika Roberta Teržana in 
namesto njega do rednega občnega zbora im
enovali Stanka Gašpariča. Vzrok za zamenjavo 
so nepravilnosti, predvsem finančne narave, 
zaradi katerih se je društvo znašlo pred bank
rotom.

Gašparič ugotavlja, daje bil njegov predhodnik 
deloven na vseh področjih, tudi društvo je dobro 
delalo, glede tega torej ni pripomb. Problem je v 
prekoračitvi pooblastil, zato je bilo nujno potreb
no nekaj ukreniti, je bil jedrnat Gašparič.

»Prizadevam si, da bi društvo funkcioniralo bolje 
kot doslej, to pomeni, da bo potrebno poplačati 
dolgove. Zadeva je  v postopku, zato o višini dolga

Stanko Gašparič bo rezultate polletnega 
vodenja društva predstavil na rednem 

občnem zboru PD Rečica ob Savinji

ne bi želel govoriti, poleg tega je zoper bivšega 
predsednika uvedena preiskava po uradnem 
postopku. Stem naj se ukvarjajo pristojni organi, 
moja naloga je sanirati društvo. Zvestim članom 
že nekaj let niso bila podeljena priznanja, urediti 
bo potrebno arhiv in se začeti pripravljati na tride
setletnico društva leta 2009,« je razložil Gaš
parič.

Rečiškemu planinskemu društvu bo torej pot
rebno vrniti ugled in prepričati okoli dvesto članov 
društva, daje sedanje vodstvo vredno zaupanja. 
Stanko Gašparič bo kot podpredsednik Planin
ske zveze Slovenije poskušal cilje doseči tudi s 
pomočjo osrednje slovenske planinske organ
izacije, čeprav, poudarja, na zvezi vsa društva 
obravnavajo pod enakimi pogoji.

Savinjčan

NA NI  ( G O R A Z D )  T I R Š E K ,  Č L AN S L O V E N S K E  R E P R E Z E N T A N C E  S T R E L C E V  I N V A L I D O V

Dobitnik priznanj za tekmovalne dosežke
Že prvo leto članstva v slovenski reprezen

tanci strelcev invalidov je  Nani (G orazd) 
Tiršek iz Gornjega Grada s svojimi dosežki 
vidno zaznamoval. To dokazujeta tudi zlati in 
bronasti znak, ki ju je decembra prejel s strani 
Strelske zveze Slovenije in Zveze za šport in
validov Slovenije.

V začetku decembra je Zveza za šport invalidov 
Slovenije-Paraolimpijski komite na slovesni prireditvi 
Invalid -športnik leta 2007 v Novem mestu razglasi
la športnika leta, športnico leta in najboljšo ekipo 
med invalidi v letu 2007. Priznanje za tekmovalne 
dosežke je v obliki bronastega znaka prejela tudi 
ekipa strelcev v postavi Damjan Pavlin, Gorazd 
Tiršek in Srečko Majcenovič za osvojeno 1. mesto z 
zračno puško stoje in novim evropskim rekordom, 
boljšim od veljavnega svetovnega rekorda ter os
vojeno 2. mesto ekipno z zračno puško leže na 
odprtem evropskem prvenstvu v streljanju v nem
škem Suhlu. Damjan Pavlin je bil proglašen za šport
nika invalida leta 2007, omenjena ekipa strelcev pa

Nani (Gorazd) Tiršek je od Strelske zveze 
Slovenije prejel zlati znak za dosežke na 
evropskem prvenstvu v ekipni konkurenci

(fo to : Irena D robež)

je prišla v ožji izbor za najboljšo ekipo leta.
V drugi polovici decembra je ob koncu tekmov

alne sezone tudi Strelska zveza Slovenije (SZS) pr
iredila razglasitev najboljših posameznikov in 
društev v letu 2007. Naslov za najboljšega strelca 
je že 27. zapored slavil Rajmond Debevec, strelka 
leta poje postala Renata Oražem-Vršič. Podelili so 
tudi priznanja za dosežke v športu invalidov, kjer je 
TiršekprejelzlatiznakSZSza 1. mesto ekipno zrač
na puška SH2 in 2. mesto zračna puška leže SH2 
na evropskem prvenstvu v Suhlu.

Tiršek ne skriva presenečenja, da je visoka 
priznanja prejel po niti še ne enem letu, odkar 
strelja za reprezentanco, vendar rezultati gov
orijo zase. Velja spomniti, da je že na svojem 
prvem mednarodnem tekmovanju izpolnil nor
mo za udeležbo na letošnjih paraolimpijskih ig
rah, ki jo  je kasneje še potrdil, in da seje praktično 
z vsakega tekmovanja vrnil s kolajno ali dvema. 
Trenutno vodi tudi v državni ligi paraplegikov v 
streljanju s serijsko zračno puško.

Irena Drobež

2.  S L O V E N S K A  F U T S A L  LI GA -  V Z H O D  10.  K R O G

Drugi poraz »graščakov«
Po neuspehu v Benediktu so varovanci trenerja 

Peziča ostali praznih rok tudi v Ljutomeru. Čeprav 
so Nazarčani še dobršen del drugega polčasa vodili, 
je  nadaljevanje pripadlo domačinom, ki sta jim  
tokrat vidno pomagala tudi sodnika. Slednja sta 
pri rezultatu 1:3 pokazala drugi rumeni karton do 
tedaj najboljšemu posamezniku srečanja Robiju 
Matiču, kar seje izkazalo za usodno. Že tako kratka 
klop in oslabljena ekipa »Glinovcev« brez kazno
vanih Metulja, K. Šemenca in Brinjovca ni zdržala 
pritiska motiviranih Marincev, ki so v nadaljevanju s
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serijo golov preobrnili rezultat in se tako veselili ene 
od svojih redkih zmag.

Čeprav neradi komentiramo sojenje, je to sezono 
katastrofalno in posledica tega so takšni ali drugač
ni konflikti, kartoni ter izključitve. Sodniki pač nikoli 
ne priznajo napake in ob protestih še bolj drastično 
kaznujejo igralce in klube. Predvsem Vivod in Jež 
sta se tokrat spravila nad Nazarčane in njima v 
domačem hramu športa ne moremo več zagotovi
ti varnosti, na karje nazorski klub opozoril odgov
orne tudi v odprtem pismu. Omenjena sodnika sta

tvorca vseh izključitev "graščakov"in nadpov
prečno visokih kazni. Epilog protesta Metulja v Ben
ediktu, ko gaje igralec nasprotne ekipe udaril vgla- 
vo inje za trenutek izgubil zavestter nosil podplut
bo še štirinajst dni, sodnik Jež pa pustil igro in priznal 
zadetek domačih, je kazen štirih tekem neigranja za 
Metulja. Spomladanski del se za graščake nadalju
je 11 .januarja s še enim gostovanjem v Veliki Nedelji. 
Naslednji teden pa bodo končno prišli na račun tudi 
nazorski navijači, ko prihaja Cerkvenjak.

Franjo Pukart



KNIN Marinci Vescica : KMN Nazarje Glin 
5:3 (1:1)

Ljutomer. Športna dvorana OŠ Ivana Cankarja. Gledalcev: 50. Sodnika: 
Roman Jež in Stanko Kolenko. Delegat: Boris Zagoršek.

Strelci: 0:1 J. Šemenc (2), 1:1 Horvat (17), 1:2 Matič (22), 1:3 Ipavec 
(25), 2:3 Kralj (27), 3:3 Kralj (31 ), 4:3 Rob (34), 5:3 Golob (39). 

Nazarje Glin: Tratnik, Supin, Matič, Vreš, J. Šemenc, Ipavec, Urtelj. 
Rumeni karton: Robert Matič (Nazarje Glin).

Rdeči karton: Robert Matič (Nazarje Glin).
Rezultati 10. kroga:
Marinci Veščica : Nazarje Glin 5:3, Maribor Branik : Bioterme 3:1, 

Tomaž : Slovenske Gorice 7:2, Martinišče Codex : Cerkvenjak - prekin
jeno zaradi napada na sodnika, Benedikt : Duplek - preloženo.

Lestvica po 10. krogu:
1. Benedikt 25,2. Tomaž 2 3 ,3. Nazarje Glin 2 0 ,4. Maribor Branik 19,

5. Duplek 14, 6. Marinci Veščica 13, 7. Cerkvenjak 12, 8. Slovenske 
Gorice 6 ,9 . Martinišče Codex 4 ,10. Bioterme 1.

LIENZ,  A V S T R I J A

Robnikova dosegla najboljši rezultat kariere
Pred dnevi so dekleta, ki tekmu

jejo v svetovnem pokalu, v avstri
jskem Lienzu nastopila na tretjem 
veleslalomu sezone, ki je bil tudi 
zadnja preizkušnja v letu 2007. 
Med njimi se je po beli strmini po
dala tudi Lučanka Mateja Robnik 
in prijetno presenetila s 13. mes
tom.

Tekmovanje seje odvijalo ob sonč
nem vremenu, ki je nudilo dobro 
vidljivost. 644 metrov proge je bilo 
zelo dobro pripravljene, na njej je bilo 
postavljenih 44 vratc, Drugo progoje 
postavil vodja slovenskih ženskih rep
rezentanc Klemen Bergant. Robniko
va seje v prvem teku na progo poda
la s številko 44, dobro opravila z vož

njo in za vodilno zaostala samo 1,29 
sekunde. To je zadostovalo za odlič

no 12. mesto. V drugem teku je med 
količki vijugala kot 19. po vrsti in vož

njo dobro odpeljala. S časom 2:05:59 
seje uvrstila na 13. mesto, karje njen 
najboljši rezultatv karieri.

»Vedela sem, da sem vožnjo dob
ro odpeljala. Ampak nisem vedela, da 
sem tako hitra, saj sem na progi nare
dila kar nekaj napak. Zato je bil rezul
tat zame presenečenje. Tudi v drugo 
sem kljub napakam uspela dobro 
izpeljati,« je v pogovoru zaupala dva
jsetletna Zgornjesavinjčanka, ki bo 
prvo soboto po novem letu svojo 
srečo preizkušala na Češkem. Na 
domačem terenu jo bomo lahko vide
li 12. januarja, ko se bo z ostalimi rep
rezentantkami pomerila na maribor
skem Pohorju na Zlati lisici.

Marija ŠukaloMateja Robnik je v Lienzu kot najboljša Slovenka dosegla tudi svoj 
najboljši rezultat v karieri (fo to : M arija  Š uka lo )

S M U Č A R S K A  A K A D E M I J A  G O L T E

Teden smučanja minil brez poškodb
V tednu okoli božiča je na Golteh v 

organizaciji Smučarske šole Golte in 
društva Beli zajec potekala četrta 
tradicionalna smučarska akademija. 
Pod budnim in strogim očesom va
diteljev seje po belih strminah tokrat

spuščalo kar 66 otrok.
Kot pravi vodja smučarske šole 

Bojan Napotnik, je najpomembneje, 
daje  teden minil brez poškodb. Kar 
12 strokovno usposobljenih učiteljev 
smučanja je prvi dan smučarskega

tedna prejelo težko nalogo. Zadolženi 
so bili, da pazijo na otroke in da tis
tim, ki smučarskega znanja nimajo, 
pokažejo osnove ter jih naučijo sa
mostojnega smučanja. Za tiste, ki so 
obvladovanja smučarske tehnike že

bolj vešči, pa je bilo potrebno poiska
ti pravo mero znanj in jim  jo posredo
vati na čim bolj zanimiv način.

Osnovno vodilo šole, ki govori o in
dividualnem pristopu do vsakega 
posameznika, se je tudi tokrat do
bro izpolnjevalo. V skupinah je bilo 
v povprečju manj kot šest otrok. 
Sodelovali so malčki, ki so prižgali 
šele četrto svečko, in ob koncu ted
na na tekmovanju ter predstavitvi 
staršem vsi brez težav presmučali 
progo na smučišču Morava. V sklo
pu akademije je delovala tudi skupi
na deskarjev, saj je ta panoga še 
vedno v porastu.

Vodstvo sm učarskega  centra 
Golte ima za najmlajše smučarje 
veliko posluha in mladim skupinam 
omogoča različne popuste. Tako je 
bilo tudi tokrat, za kar so jim  najbolj 
hvaležni starši otrok, ki želijo malim 
nadebudnežem  kljub stroškom  
omogočiti zdrav način preživljanja 
prostega časa.

Benjamin Kanjir
Strokovno usposobljeni učitelji smučanja so otrokom pokazali osnove in jih naučili samostojnega

smučanja (fo to : B en jam in  K an jir)



Obisk pri zobozdravniku je lahko tudi 
»brezplačen«

V članku z dne 21.12.2007 (Savin
jske novice, stran 5 z naslovom »Zara
di obiska pri zobozdravniku tanjša 
denarnica«) je zobozdravnik g. Dav
id Pečnik navedel vrsto neresničnih in 
zavajajočih izjav v zvezi s stanjem v 
zobozdravstvu, vlogo Zavoda za 
zdravstveno zavarovanje Slovenije (v 
nadaljevanju Zavod) predvsem pa je 
dal zavarovancem lažni občutek, da 
so plačila in doplačila za zobozdrav
stvene storitve samoumevna in sis
temsko določena kot obvezna.

Tako g. Pečnik navaja, da Zavod 
samostojno določa sredstva za pro
grame zdravstvenih storitev, sistem 
njihovega financiranja po t.i. Zeleni 
knjigi in da za zobozdravstvo namen
ja premalo denarja zaradi česar nas
tajajo čakalne dobe. Že ta trditev je 
neresnična, saj se o tem sporazum
no odločajo trije partnerji, med kater
imi je Zavod le eden izmed njih. Druga 
dva sta Ministrstvo za zdravje in 
Zdravniška zbornica Slovenije ter še 
nekatera druga združenja in organ
izacije  izvajalcev zdravstvenih 
storitev. Dejansko pa je le malo pravih 
argum entov za trd itev, da je  za 
zobozdravstveno dejavnost na voljo 
premalo denarja in daje to glavni ra
zlog za sedanje stanje v zobozdravst
vu. Dejstvo je namreč, da še tisti de
nar, ki je bil namenjen za zobozdrav
stvene storitve, ni bil v celoti upora
bljen. Podatki namreč kažejo, da pro
gram zobozdravstvenih storitev v 
Sloveniji zadnja tri leta ni bil uresničen 
oziromaje bilo od načrtovane količine 
storitev opravljenih med 97,55 % (leta 
2005) in 98,21% (leta 2004), leta 
2006 na primer 97,61 %, podobno pa 
kaže tudi za leto 2007. Tako ta de
javnost tudi ni ustvarila dohodka, ki 
bi ga sicer lahko in ki bi ga Zavod tudi 
plačal. Na Zavodu kljub temu ures
ničevanje tega programa pozorno 
spremljamo in smo za leto 2008 pred
lagali določena dodatna finančna 
sredstva za zobozdravstvo ter 
določene ukrepe za izboljšanje do
stopnosti do zobozdravstvenih sto
ritev. Zavod namreč že dalj časa za
znava določene težave, s katerimi se 
soočajo zavarovane osebe pri kako
vostnemu uresničevanju svojih pravic 
v zobozdravstvu. Tako si je svojega 
zobozdravnika namreč izbralo (ali 
lahko izbralo!) le 78 % odraslih in 75 
% otrok in mladine. Razlog za tako 
nizek odstotek so ravnanja posamez
nih zdravstvenih domov in zasebnik- 
ovs koncesijo, ki niso pripravljeni spre
jemati zavarovancev, kljub temu, da

še niso dosegli predpisanega števila 
opredeljenih oseb. S takšnim nespre
jemljivim in nezakonitim ravnanjem 
ustvarjajo, v nasprotju s predpisi in 
pogodbenimi obveznostmi, neena
kosti med zavarovanimi osebami v 
dostopnosti do zdravslvenih storitev. 
To je tudi eden izmed ključnih razlogov, 
da se je Zavod zavzel, da se v letu 
2008 uvede nov sistem financiranja 
zobozdravstvene dejavnosti, po kat
erem bi bilo p lačilo  osebnega 
zobozdravnika odvisno od števila in 
starostne strukture zavarovanih 
oseb, opredeljenih za posameznega 
zobozdravnika. To bi pripomoglo, da 
do takšnega odklanjanja ne bi prihaja
lo, obenem pa bi bil takšen sistem fi
nanciranja pravičnejši, saj bi bil obseg 
storitev, ki ga lahko zobozdravnik 
zaračuna zdravstvenemu zavarov
anju, odvisen od števila pri njem opre
deljenih zavarovancev. Zaradi tega 
pa se ne bi podaljšale čakalne dobe, 
kot zmotno navajajo nekateri pred
stavniki zobozdravnikov, saj Zavod 
gibanje čakalnih dob redno spremlja 
in vsako leto za področja z dolgimi 
čakalnimi dobami v zdravstvu na
menja dodatna finančna sredstva.

Zavrniti moramo tudi navedbe neka
terih zobozdravnikov, da obvezno 
zdravstveno zavarovanje zagotavlja 
pri zobozdravstvenih storitvah mate
riale, ki so slabi, in da so zato pripo
ročljiva doplačila za nadstandardne 
materiale. Materiali, ki so v predpisih 
obveznega zdravstvenega zavarov
anja opredeljeni kot standardni, so ka
kovostni materiali in nič slabši od ma
terialov, ki jih priznavajo socialna za
varovanja v tujini. Drugi del opozoril, 
kijih naslavlja Zavod na zavarovane 
osebe se nanaša na primere neu
pravičenega zaračunavanja raznih 
p lačil in dop lač il za opravljene 
zobozdravstvene storitve. Po anketi 
Zveze potrošnikov Slovenije (decem
ber 2007) je namreč moralo kar 50% 
anketirancev iz vse Slovenije za 
zobozdravstvene storitve doplačati 
kljub urejenemu obveznemu in dopol
nilnemu zdravstvenemu zavarovan
ju, 30% pajih za opravljene nadstand
ardne storitve sploh ni prejelo računa, 
karje nezakonito. V zvezi stem Zavod 
zavarovanim osebam pojasnjuje, da 
doplačila in plačila pri zobozdravni
kih niso potrebna, če storitve uveljav
ljajo pri svojem izbranem osebnem 
zobozdravniku in spoštujejo pred
pisani postopek ter so dopolnilno 
zdravstveno zavarovani za doplači
la. Zavarovanci so namreč dolžni na

podlagi njihovega predhodnega 
soglasja v celoti plačati le za storitve, 
ki niso pravica iz zavarovanja (npr. 
čiščenje zobnih oblog in odstranjevan
je zobnega kamna pri odraslem), do
plačila pa le za nadstandardne ma
teriale (neamalgamske »bele« zalivke 
na ličnikih in kočnikih, zlato ipd.). Pri 
tem lahko od zobozdravnika zaht-

Spoštovani! V mojem svojstvoje, da 
po končanem delu, pa kakršno koli je 
že, naredim nekakšen pregled. Anali
zo. Da tako rečem, inventuro...

Tokrat je retrospekcija v zvezi z 
mojimi donacijami, dobrodelno na
menjenimi prodajnimi,javnimi likovn
imi razstavami svojih stvaritev, v 
2007. letu, ko sem obeleževal svojo 
70-letnico starosti. Tudi zato sem kot 
je znano, vseh 5 samostojnih likovnih 
razstav v tem letu, ki so bile proda
jnega značaja, namenil v različne hu
mane donacije kot je: za lačne otroke 
v Sloveniji, za nabavo sodobnega 
medicinskega CT aparata za bolniš
nico, za revne otroke v Srce Afrike, za 
hudo prizadeti družini od vremenske 
ujme plazov v Savinjski dolini in za 
lačne živali -  v Zavetišče živali.

Neprijetno mi je, a žal, da moram 
resnici na ljubo reči, daje bil odziv do
mačinov, Mozirjanov in okoliških pre
bivalcev do teh mojih donacij klaver- 
en, točneje rečeno, ničev. Saj bi lahko 
vse te obiske preštel, da tako rečem, 
na prste ene roke. Grozno, mar ne?! 
Nasprotno od tega pa je bilo razves
eljivo, da so ljudje prihajali od drugod. 
Npr. iz Sp. Savinjske doline, Šaleške, 
Mislinjske doline, iz Zasavja, Maribo
ra, Koroške in celo iz Kočevja itd.

O prvih 4 donacijah letos, sem že 
nekaj zanimivosti povedal, zapisal. 
Sedaj še o zadnji iz meseca decem
bra 2007, koje  bila namenjena za 
lačne živali -  v zavetišče živali... žal, 
tudi tokrat ni bilo nič bolje. Prišla je le 
ena domačinka. O njej povem zani
mivo anekdoto. Bila je priletna, teles
no izčrpana, a duhovno bistra ženica, 
po umrlem možu družinska upoko
jenka... Kot je dejala, da soji glede dru
žabnosti in ljubezni, v teh letih ostale 
le še drobni hišni ljubljenci -  živali...

Med ogledom moje likovne postavi
tve slik namenjenih za lačne živali, se 
je kaj hitro zazrla v kot (kjer na mizi v 
likovnem ateljeju hranim tudi stare 
časopisne in revijske članke s podo
bami svojih slik, kot sojih novinarji ob
javljali). Izbrskala je in v roke vzela že 
krepko orumeneli list star že 4 deset-

evajo, da jim  opravi standardne 
storitve z uporabo standardnih ma
terialov brez kakršnihkoli doplačil.

Damjan Kos 
Sektor za informiranje 
in odnose z javnostmi 
Zavod za zdravstveno 
zavarovanje Slovenije

letja, iz osrednjega Slovenskega ča
sopisa Delo ( biloje moje likovno delo 
s pripisom, da so ga v galeriji v Šoš
tanju, iz moje razstave, izbrali za dar
ilo tedanjemu predsedniku še skupne 
države SFR Jugoslavije, Titu, ko je 
obiskal mesto Velenje v Šaleški do
lini). Tedaj so se ženički oči krepko oro
sile ... Ko sem to opazil, sem ji rekel: 
"Gospa, vasje prevzela nostalgija!?" 
In dobil sem zanimiv odgovor, da 
sploh ni to kar mislim. Pač pa, daje 
miselno vzporejala stvari... da je ne
koč v hudih časih vojne, tistemu Titu 
žival -  pes rešil življenje... Danes pa 
daje ona na tej razstavi, katera je na
menjena v pomoč lačnim živalim. Da 
jo  je to miselno vzporejanje tako ču
teče ganilo.

Ko sem ji povedal, dal na znanje, 
potožil, da se od drugih tukajšnjih 
prebivalcev in okolice sploh niso odz
vali na to mojo gesto, je rekla: "Bog 
pomagaj! Saj nekateri, tudi Mozirjani, 
včasih skorajda ne vedo kaj bi radi." 
Ja in kar prav sem ji dal, tej priletni, fiz
ično izčrpani ženički... in sem še sam 
dodal: "Če bi bil malce kritičen, ne 
zloben, bi tudi lahko kot avtor vseh teh 
opisanih humanih donacij, to leto, na 
tem območju, postavil vprašanje 
gospodom in gospem... kje so bili npr. 
vsi vodilni ljudje te doline (duhovni, kul
turni, politični, pedagoški itd.), kateri 
naj bi bili drugim za zgled, pa se 
domala prav nihče od njih ni pokazal, 
ni prišel na nobeno od vseh 5. likovnih 
postavitev namenjenih za humane 
donacije... In bile so tu, v dolini, vso 
leto - od pomladi do pozne jeseni...

Povem še, seveda, da bi bil izgovor 
o neobveščenosti, povsem neosno
van, ker so domala vsi tiskani mediji 
inTV- v Sloveniji o teh donacijah izdat
no poročali. Da povedano pod
krepim, povem, da je s teh mojih 
letošnjih donacijskih postavitev bilo v 
tiskanih medijih objavljenih nad 25 
mojih likovnih stvaritev, ki so bile na 
postavitvah. In daje skupna naklada 
bila (imam dokumentirano!) en mili
jon in petstotisoč izvodov, itd.

No, ja, da pa se tudi v Mozirju najde

Retrospekcija v zvezi z odnosom tukajšnjih 
prebivalcev do mojih dobrodelnih donacij z 

likovnimi deli to leto



svetel primer, omenim plemenito ges
to oz. dejanje tukajšnjega sokrajana, 
upokojenca g. Milana Šepca iz Trat, 
kateri domala vsakodnevno, že leta 
zajetno krmi določeno vrsto Goto) 
ptic na prostem, tam ob našem glav
nem vodotoku reke Savinje -  pri Dele- 
jevem jezu, v Mozirju. Je lep, zgleden 
primer, kako naj bi vladali odnosi lju
di do živali. Gredo mu iskrene čestitke!

In še tole. Predenje omenjena ženič-

ka, domačinka, odšla iz tukajšnjega 
ateljeja, mije na uho skorajda šepeta
joče rekla: "Tudi v vasje delček boga, 
a večji delček, kakorv prenekaterih, ki 
se na zunaj kažejo, da so bliže Bogu..." 
Izbrano sliko -  pa sem ji podaril. Vsem 
voščim srečno 2008. leto!

Z najlepšimi željami vas pozdravl
jam, naročnik in zvesti bralec

Vlado Parežnik 
Levstikova 9, Mozirje

MORANA POGREBNA SLUŽBA, CVETLIČARNA
Aleksander Steblovnik s.p. Parižlje 11 c Braslovče

Telefon: 7000-640
STO

T e l.:  0 3 / 7 0 0 - 1 4 - 8 5 ,  G s m :  0 4 1 / 6 1 3 - 2 6 9

ROPOTAR Ivan s. p. ŠEMPETER v Savinjski dolini

Težko jepozabiti človeka, 
ki ti j e  drag, 
še težja je  zavest, 
da si ga za vedno izgubil, 
a najtežje je  naučiti se 
živeti brez njega.

V SPOMIN

7. januarja mineva deset let, 
odkar nas je zapustil dragi brat in stric

Jože DETMAR
p.d. Murčev iz Primoža pri Ljubnem

Hvala vsem, ki se ga spominjate in postojite ob njegovem preranem gro
bu.

Vsi n jeg o vi

Č R N A  K R O N I K A
• NESREČA MOTORISTA

Ličja vas: 25. decembra ob 17. uri se je v Lačji vasi med vožnjo s 
štirikolesnikom poškodoval občan. Posredovali so gasilci PGD Nazarje in 
dežurno osebje nujne medicinske pomoči, ki je oskrbelo poškodova
nega.

• MOTEČE PETARDE
Nazarje: 25. decembra ob pol desetih zvečer so bili mozirski policisti 

obveščeni od občana iz Nazarij, da mladina meče petarde pri stanovan
jskem bloku na Zadrečki cesti. Patrulja je Intervenirala v naselju in izsledi
la kršitelja, kateremu so bile petarde zasežene. Zoper njega sledi 
obdolžilni predlog po zakonu o eksplozivih.

• ZAGORELI ZABOJNIKI
Nazarje: 26. decembra zjutraj so na Samostanski poti v Nazarjah za

goreli zabojniki s smetmi. Pogasili sojih  domači gasilci.

• SILOVITO TRČENJE V DOBLETINI
Nazarje: 27. decembra ob 9.35 uri je prišlo na regionalni cesti izven 

naselja Nazarje do hude prometne nesreče. 28-letni voznik tovornega 
vozila je z neprilagojeno hitrostjo peljal skozi blagi levi ovinek. Vozilo je na 
mokrem in spolzkem vozišču pričelo zanašati, najprej v desno, kjer je 
vozil po bankini, nato pa je zapeljal nazaj na vozišče. Pri tem je na naspro
tnem smernem vozišču čelno silovito trčil v nasproti vozeč osebni avto
mobil, katerega je vozil 54-letni voznik. V trčenju je voznik osebnega av
tomobila, k ije  ostal ukleščen v avtomobilu in so ga morali rešiti nazorski 
gasilci tehnične enote, utrpel hude telesne poškodbe, voznik tovornega 
avtomobila pa seje lažje telesno poškodoval.

• VLOMILI V BRUNARICO
Radegunda: V noči na 28. december je neznanec vlomil v brunarico 

za prodajo smučarskih kart pri spodnji postaji gondolske žičnice v Žeko- 
vcu. Iz brunarice je ukradel računalniško tipkovnico, smučarske čevlje, 
smuči in še nekaj druge opreme v skupni vrednosti 2.000 evrov.

• ZGORELO GOSPODARSKO POSLOPJE
Ljubno ob Savinji: 28. decembra nekaj minut po tretji uri zjutraj so stano

valci stanovanjske hiše v Savini pri Ljubnem opazili, da pod gospodar
skim poslopjem gori osebni avtomobil. Ogenj seje kljub hitri intervenciji 
članov okoliških gasilskih društev hitro razširil na gospodarsko poslopje, 
pri čemer je zagorel traktor in več opreme, zgorela pa je tudi večina 
sena, uskladiščenega na gospodarskem poslopju. Nekaj kmetijske me

hanizacije in živino iz hleva je  domačinom ob pomoči gasilcev uspelo 
rešiti. Policisti so ugotovili, d a je  do požara prišlo potem, ko se je  zaradi 
pregretja osebnega avtomobila, katerega m oto rje  bil v času izbruha 
požara v pogonu, le-ta vžgal, ogenj pa seje nato razširil na gospodarsko 
poslopje. V požaru je nastalo za 80.000 evrov materialne škode.

• NESREČA NA SMUČIŠČU
Golte: 28. decembra ob 12. uri je  na policijsko postajo poklical delavec 

s smučišča Golte in povedal, da seje na Medvedjaku pripetila nezgoda, 
in sicer je prišlo do trčenja med smučarko in smučarjem. Trčila sta na kri
žišču dveh prog za smučanje, oba smučarja pa sta utrpela lahke telesne 
poškodbe.



Zmešnjava izročil
Bepo in Šim en sta se 

prebijala skozi tem ino no
či in pam etnih misli k pol
nočnicam.

Bepo: “Škoda, da ni
m ava konja. Lahko bi ga 
peljala k blagoslovu.”

Sim en: “Tepec, konje 
blagoslavljajo na Štefano
vo, na božič pa sta v štali 
sam o vol in osel.”

Bepo: “A  potem bova 
sam o midva dobila blago
slov?”

Ivje, ki 
ne popušča

Z m ra z n e k o v i d o b ijo  
obisk sorodnikov, ki jih že  
dolgo niso videli. G ospa  
Z m raznekova jim odpre  
vrata in za hip s e ji ob tem  
zazdi, da v soju obcestne  
luči vidi snežinko.

“A  sneži?” vpraša priš
leke.

“Ne, to sem  sam o ja z  
tako osivel,” odgovori go
spodar H ladnjakovih, k ije  
prvi pri vratih, mirnoduš- 
no.

Huda zima
“Letos je  pa kar huda  

z im a ,” ugotavlja M arta.
“Misliš zaradi m raza?” 

preverja Zefka.
“Ne, zarad i požarov v 

Avstraliji. S eveda zaradi 
m raza, kaj pa drugega?”

“Ja, je  res, ja z  si želim , 
da bi bila še hujša.”

“Zakaj pa to?”
“Želim  si tak  m raz, da bi 

bili enkrat res celo vsi tiči 
pod kovtrom trdi.”

Verižne tegobe
“Iz preteklega leta si 

bom  najbolj zapom nil to, 
da m oje dekle ne hodi 
v eč  z  m ano v gostilne,” 
potarna gost oštirju.

“A sta  se razšla?”
“Ne. O na je  verižna ka

dilka, ja z  pa verižni pivec, 
zato  m e od sprejetja pro
tikadilskega zakona čaka  
zuna j.”

P o č e m  se  v id i, da  se  
E v ro p a  s ta ra ?

Po oglasih: neko pod
jetje  zaposli m ladega m o
škega, ki ima lahko do 30  
let delovne dobe.

To sploh ni bil kompliment!
Ko je  rekla, da se nisem čisto nič

spremenila, je  mislila na to, da 
imam star plašč.

Koledarska sreča
“Š e  sreča, da zadnji dan v le

tošnjem februarju pride na petek!” 
si oddahne Radm irčan, ko pregle
da nov koledar.

“Zaka j?” zan im a tudi Lučana.
“Si lahko misliš, kako bi se vle

klo tokratno prestopno leto, če bi 
bil 29. februar na ponedeljek.”

Kljub ukinjenem u m aloobm ej
nemu prehodu Pavličevo sedlo, 
tam  ni opaziti povečanega prom e
ta v ali iz Avstrije. N ekaj je  temu  
vzrok zim a, nekaj pa to, ker tam  ni 
nikogarveč, da bi imel kaj opaziti.

Ne bo več pil, 
še manj pa manj

Pivska bratca v pogovoru. “Je  
kaj novega v novem  letu?" zan im a  
prvega.

“Sklenil sem, da ne bom več pil,” 
se zaklinja drugi.

"Spet? Zakaj pa tokrat?”
“Po novoletni zabavi sem  šel z  

natakarico domov, kjer sva skupaj 
prespala.”

“Torej ne želiš, da bi te  pijača še 
kdaj spečala z  neznankam i?"

“N e, si nor?! Težava je  v tem , da 
ne vem , s katero natakarico sem  
bil, in tega, ali sva se zadovoljila  
sam o s spanjem .”

Ne slišim več četrte roke!
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DIHANJE NA ŠKRGE IN MEH
Tomaž Guček, umetniški vodja zgornjesavinjske godbe na pihala 

(levo): »Ugotavljam, da mi gre tale dim s čarobnih kresničk že rahlo 
v nos. Še sreča, da ne igrava na pihala, sicer bi že zdavnaj morala 
dihati na škrge, tako pa dobivava vsaj nekaj postanega zraka iz meha 
harmonike.«

BREZ NADALJNJEGA NA BOLJŠE!
Matej Pečovnik, nazorski podžupan (levo): »Na zdravje novemu 

letu!«
Stanko Flere, svetnik občine Nazarje: »Da bi bilo vsaj takšno kot 

2007!«
Irena Hren, svetnica nazorske občine: »Stanko, ne se hecat. Do

volj je bilo poplav in vode, držimo se raje tega vina!«

EN POŽIREK ZA ZDRAVJE, EN PA ZAME
Marko Marolt, član mozirske lovske družine (levo): »Štefan, kaj 

piješ pred jago?«
Štefan Kokalj, tudi član: »Actimel«
Marko: »Saj vem, da si pripravljen narediti marsikaj za zdravje, 

ampakjaz verjamem v actimel toliko, kolikor zdaj tebi. Nisi me preten
tal, vseeno tudi meni sledi požirek tistega, čemur ti praviš actimel.«
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Napovednik

•  Sobota (5. januar), ob 19.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma • Nazarje : Casino Maribor (člani)

•  Nedelja (6. januar), ob 10.00. Cerkev Marije Zvezde v Novi Štifti
Koncert Habrovih fantov z gostom Janezom Trilerjem

•  Nedelja (6. januar), ob 13.15. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Nazarje : Prebold (mladinci)

ŽIVALI -  PRODAM
Telico sivo-rjavo, brejo 8 mesecev -  
prodam; gsm 031/361-819.
Prodam bikca pasme rj/ls, težkega 
150 kg; tei. 584-41-51.
Prodam bikca sivca, težkega 140 kg; 
tel.584-11-50.
Prodam dve telički, Is pasme, stari 
deset dni; gsm 041/783-700. 
Prodam teličko, čb/bpp in bikca čb; 
gsm 041/466-720.

ŽIVALI -  PODARIM 
Podarim belega hišnega zajčka in 
kletko; inf. na gsm 041/216-446.

DRUGO -  PRODAM
Teleskop za opazovanje lune in zvezd 
prodam ali menjam za močnejši dalj
nogled -  10 X 50; gsm 041 /318-644. 
Prodam jedilni in krmilni krompir; 0 4 / 
252-26-37.

Nakladalno sip 17 -  prodam ali men
jam za 19 m3; tel. 03/588-59-38 ali 
gsm 031/774-520.
Prodam puhalnik za seno -  ugodno 
in tuš kad 80 x 80 -  novo; gsm 041/ 
783-448.
Ugodno prodam smučarske čevlje, 
št. 35, "nordka"; gsm 051/631-190.

NEPREMIČNINE
V Nazarjah oddam enosobno stano
vanje z balkonom; gsm 070 /820- 
796.
Oddamo brunarico v Podčetrtku v 
Termah Olimje, za 6 -  8 oseb; gsm 
031/358-780.

OSEBNI STIKI
Poštena, pridna, nekadilka 30 -  40 let, 
dobi sobo v Kamniku pri fantu, bila bi 
kot član družine; tel. 01 /839-13-87.

D e ž u r n e  s l u ž be

ZD R AV S TVEN O  DEŽUR STV O

Dežurna služba je ob delavnikih od 20. ure zvečer do 7. ure zjutraj, ob 
sobotah in nedeljah od 7. ure (sobota) do 7. ure (ponedeljek), enako vel
ja tudi za državne praznike, v zdravstveni postaji Mozirje. V času dežurstva 
so možni tudi zdravniški nasveti po telefonu 837-08-00.

V ETER IN A R S K O  DEŽUR STV O

Veter, postaja Mozirje, tel.: 5831-017, 5831-418, 839-02-20, 839-02-21. 
Dežurni živinozdravnik je dosegljiv na tel.: 041-724-972.
Sprejem naročil in izdaja zdravil: delavnik: od 7. do 8.30 ure, nedelje, prazniki: 
od 7. do 8. ure. Veterinarski higienik (konjaška služba), tel.: 545-10-31. 
Ambulanta za male živali: dopoldne: od 7. do 8.30; popoldne: od 16. do 17. 
ure, vsak dan razen sobote, nedelje, ob praznikih in dan pred prazniki.

D EŽ U R N A  SLU ŽB A  ELEKTRO CELJE

Dežurna služba izven delovnega časa:
041/387-034 (Nadzorništvo Nazarje)
041/387-032 (Tehnična operativa Šempeter)
Med delovnim časom od 7. do 15. ure pokličite:
839-00-10 -  Nazarje, 70-33-160 -  Šempeter, 420-12-40 - Celje.

DEŽUR NE SLUŽBE K O M U N A LN IH  PO D JETIJ

Dežurna služba na javnih vodovodih na številki GSM 041621950. 
Dežurni vzdrževalec Komunala d.o.o. Gornji Grad za občino Gornji Grad: 
041-390-145.

MORDA STE ISKALI PRAV TO

IŠČEMO ŠTUDENTKO
za 4-urno popoldansko pomoč v trgovini; tel. 03/583-26-60.
Iztok Vrfačič s.p.. Trgovina Bohač, Zadrečka 6, Nazarje.

ZAPOSLIM O PLESKARJA  
in pomočnika pleskarja z možnostjo zaposlitve za nedoločen čas. 

Gsm 0 41 /4 6 5 -7 4 4 .
Špeh d.o.o., Attemsov trg 22, Gornji Grad.

KMETJE, GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 

dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni. 
BRLEČ, tel. 041 /606 -376 .

Brleč Jakob s.p. -  Avtoprevozništvo, storitve z gradbeno mehanizacijo, splošna 
gradbena dela, Nožice, Pionirska ulica 25 ,1235 Radomlje.
TV SERVIS IN PRODAJA TELEVIZORJEV  

Nudimo vam popravilo BTV Evelux in Gorenje ter prodajo BTV Eve- 
lux in SAT anten ter servis anten. Prašnikar s.p., tel. 03/584-51-94, 
gsm 0 4 1 /6 8 8 -0 9 4 .

Prašnikar Miro s.p., Elektroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav na 
terenu, Spodnje Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.
STEKLARSTVO BENDA

Izdelava termoban stekla, velika izbira stekla, izdelava namiznih 
plošč, brušenje, vrtanje, fazatiranje, ogledala, uokvirjanje slik, 
montaža itd. Izdelava in montaža PVC oken, senčil, žaluzij, rolet itd. 
Tel. 0 3 /83 9 -45 -1 0 , Gsm 031 /302 -121 .

BENGLAS, d.o.o., Loke 33, 3330 Mozirje.
RAČUNOVODSKI SERVIS 

Naj bo vaše poslovanje urejeno pravočasno in strokovno. Nudimo 
računovodske storitve; tel. 839-42-18.

SONTAN d.o.o., Aškerčeva 36, 3330 Mozirje.
NEPREM IČNINSKA PISARNA V MOZIRJU VAM 
NUDI STORITVE

Posredovanje pri prodaji, nakupu in najemu, priprava pogodb in 
izvedba postopkov, cenitve in vpis nepremičnin v zemljiško knjigo.

BREMIS D.O.O., Posredovanje pri prometu nepremičnin, Cesta Františka Foita 2, 
Velenje, PE Mozirje, Na trgu 51, Mozirje; Gsm: 051/307-035 ali tel.: 839-56-50. 
STEKLARSTVO TAMŠE, MOZIRJE 

Uokvirjanje slik, vitražna stekla, peskanje stekla, suho cvetje v stek
lu, vse vrste zasteklitev, tesnjenje in predelava starih okenskih kril, 
fuzija taljenja stekla. Gsm 031 /3 05 -5 32 , faks: 03 /839-54-64.

Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p., Savinjska cesta 12,3330 Mozirje. 
HIDRAVLIČNE GIBLJIVE CEVI 

Izdelujemo hidravlične gibljive cevi s priključki za uporabo v kmet
ijstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna vozila... Gsm 041/354-505.

SVIP, Ivan Potočnik, Poljane 6 ,3332 Rečica ob Savinji.
TRGOVINA IN SERVIS ZAGOŽEN  

Nudimo prodajo in servis plinskih naprav, gasilnih aparatov, šival
nih strojev ter prodajo delovne obutve. Tel. in faks 03/839-48-01.

Trgovina Zagožen, Slemenšek Lidija, s.p., Ljubija 12t, 3330 Mozirje. 
IŠČEMO NEPREMIČNINE  

Novogradnje, stare hiše, kmetije...
Za znana kupca iščemo hišo do 55.000 eur in hišo do 150.000 eur 

na lokaciji Zgornje Savinjske doline. Gsm 041/315-893.
PROPERTY SEARCH; Arnold Vet, Rečica ob Savinji 72 ,3332 Rečica ob Savinji. 

POTREBUJETE RAČUNOVODSKI SERVIS, 
ki vam bo olajšal delo in da vas ob bilanci ne bo bolela glava? 
Nudimo vam ažurno, kvalitetno in cenovno ugodno vodenje 

poslovnih knjig za samostojne podjetnike, društva in d.o.o. 
Informacije 24 ur na dan. Gsm 041 /773 -985 .
Pavlin Mija s.p.. Na trgu 20, Mozirje.

KAM NOSEŠTVO PODPEČAN  
Izdelovanje nagrobnikov in okenskih polic. Šalek 20, Velenje. Tel. 

897-03-00  ali gsm 0 4 1 /6 52 -1 08 .
Kamnoseštvo Podpečan Valentin s.p., Šalek 20 ,33 20  Velenje.
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Saša Lendero je navdušila obiskovalce Habrovi fantje z Anito Lakner so zapeli Amazing grace

Slovenski oktet je nastopil s povsem prenovljenim repertoarjem pesmi

ovalcem Logarske doline ter gostom, 
ki preživljajo praznike v Zgornji Savin
jski in Logarski dolini.

Ob zaključku koncerta, ko so družno 
zapeli vsi nastopajoči, so obiskoval
ci prižgali kresničke, nebo nad Logar
sko dolino pa je osvetlil praznični ogn
jemet. Lepo je bilo in ker je prireditev 
vsako leto posebej v organizaciji ho
tela Plesnik ter le nekaj sponzorjev, bi 
lahko brez občutka zmote podarili 
šopek zahvale tudi Martini Plesnik, 
lastnici hotela Plesnik, kije pred dvana
jstimi leti koncert postavila v ta idiličen 
prostor, brezplačno pa ga še zdaj deli 
z gosti s Solčavskega in širšega po
dročja Sa-Ša regije.

Jože Miklavc

Lastnica hotela Plesnik Martina 
Plesnik je zbranim voščila: 

‘Sreče in zdravja vam želimo ter 
radi se vračajte v to našo 

čudovito dolino.”

ta Lakner, Rudi Šantl, Slovenski oktet, 
osrednja gostja večera paje bila izjem
no razpoložena Saša Lendero. V sko
raj enournem šovu je navdušila 
otroke ter vse prisotne, na koncu paje 
le šla tudi na kolena, čepravje kar ne
kajkrat zatrjevala, da ne gre. Ko ji je 
voditelj prireditve, šegavi in šarmant
ni Franci Podbrežnik, podaril zajeten 
šopek rož, je Saška potrdila, da se za
rečenega kruha največ poje.

Novoletno voščilo so izrekli lastnica 
hotela Plesnik Martina Plesnik, pred
stavnica osrednjega pokrovitelja ' 
Avto Aktiv iz Ljubljane in župan občine 
Solčava Alojz Lipnik. Taje spregovoril 
tudi o pomenu prireditve, turizma na 
Solčavskem in se prirediteljem zahval
il za to izjemno darilo številnim obisk-

*  j*

___ ___________________________________ i_________________
Množica si je ob vrhuncu prazničnega koncerta prijateljstva 

prižgala kresničke

Prireditev je povezoval vedno zabavni Franci 
Podbrežnik - Solčavski

razveselil množico gostov
Logarska dolina je bila v minulih dneh, med

tem ko je nad dolino težila megla, obsijana s 
soncem. Takšen je bil tudi 30. december, ko so 
pri hotelu Plesnik pripravili vsakoletni božično- 
novoletni koncert prijateljstva.

Množica, ki je obiskala glasbeno-zabavno pr
ireditev, seje odlično zabavala ob vedrih kuhanega 
vina (in šoferji s čajem), dišalo je po osrednjem 
prazniku, novem letu. Program so izvedli učenci 
osnovne šole Solčava, Habrovi fantje in pevka Ani-

Koncert prijateljstva dvanajstič



N
ar

oč
ni

k:
 S

av
in

js
ke

 n
ov

ic
e 

d.
o.

o.
 S

av
in

js
ka

 4
, 

33
31

 N
az

ar
je

Olga Repenšek

C e l j e  -  sk l a d i š č e  
D-Per
,7/2008

Ob srečanju z Abrahamom 
ti želim vse najlepše in najboljše, 

predvsem pa zdravja
ter še na mnoga srečna leta v krogu svojih najdražjih.

Ti že li sestra Danica z  d ru ž in o

5 0 0 0 0 2 2 0 1 4 ,1 CO BISS s

4. januarja praznuje  
60. rojstni dan

Vera Kum prej

Življenje kljub trnom  prežlahten je  cvet, 
ki raste, razvija nešteto se let. 

Nekje ti odvzam e, drugje spet doda, 
njegova se igra nikdar ne konča.

Naj sreča Vas čvrsto v objemu drži, 
naj zdravje, veselje sladita Vam dni!

Irena, Brane, N ina in Tanja

VSAKODNEVNE MALICE
07.01. Makaronovo meso, solata
08.01. Zrezki v omaki, dušen riž, solata
09.01. Pražena jetrca, pire krompir
10.01. Bograč, palačinke
11.01. Ocvrt oslič, krompirjeva solata

http:www.izoles.si 
Delovni čas :
Pon. - čet od 5.30 do 23. ure 
Pet. - sob od 5.30 do 1. ure 
Ned. in prazniki od 8.00 do 23. ure I

Malice d o ® « » «
za samo 3,30€.

Pripravljene malice: - Sarma
■ Ciganski golaž

Trgovina z obutvijo

I Jurček
Odprto:

pon. - pet. od 8. do 12. 
in od 14. do 19. ure 

sob: od 8. do 12. ure

i ■fili:KOPITARNA TRGOVINA Z OBUTVIJO 
ZA VSE GENERACIJE 

v prodajnem centru 110161 Nazarje, tel. 839 02 50 
in prodajalna Ju rček  v Parižljah, tel. 705 09 33

đkD

V A B LJEN I V  PICER IJO  IZO LES - N A J U G O D N E J Š E  M A L IC E  V D O LIN I
od pon. do sob. malice in pice že od 9. ure dalje. T e l.: 031 892 685

m

4 *  GRAFIČNE STORITVE

^ u n j g r a f

W W W .

.net

Tel.: 839-50-80
Fofoknjigo ustvarjate na internetu, 

u t©  ni potrebna instalacija 
nobenega programa.

*

Na trgu 51, Mozirje

- BARVN in ČB 
fotokopiranje in tiskanje

- grafično oblikovanje
- vezave vseh vrst m

(spiralne, terbio, diplomske naloge...)
- izdelava tiskovin

(vizitk, v a b il,le ta k o v ...) a r . . . . .  .
- plastificiranje MAJICE I
- sprejem zahval, čestitk in VASE 

Savinjske novice 'Vokoha papiima gahntenija

'KUSU

Delovni čas: od ponedeljka do petka, 8.00-12.00,13.00-16.00
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